
 

Kallelse 

Kommunledningsförvaltningen 2024-02-23 

Sammanträdande organ Kommunfullmäktige 

Tid 2024-02-26 klockan 18:00 

Plats Safiren, Drottninggatan 19 Katrineholm 

 

Allmänhetens fråga 

Säkerhetsrutiner 

 

Nr 
Ärende Beteckning 

1 Protokollsjustering  

2 Sammanträdets laga tillkomst  

3 Fastställande av dagordning  

4 Entledigande och val av ersättare i kulturnämnden KS/2022:384 

5 Entledigande och val av ersättare i vård- och 
omsorgsnämnden 

KS/2022:387 

6 Val av ersättare i vård- och omsorgsnämnden KS/2022:387 

7 Entledigande och val av ersättare i valnämnden KS/2022:390 

8 Entledigande och val av ledamot i styrelsen för  
Sörmland Vatten och Avfall AB 

KS/2023:39 

9 Entledigande och val av nämndeman vid 
Nyköpings tingsrätt 

KS/2023:49 

10 Revidering - Hyror och avgifter i kommunens 
lokaler och fritidsanläggningar 

KS/2024:40 

11 Revidering av biblioteksplan 2024-2027 KS/2024:9 

12 Revidering av socialnämndens respektive vård- 
och omsorgsnämndens reglemente 

KS/2024:18 

13 Svar på motion om skräp i korgen och inte på 
backen 

KS/2023:76 

14 Svar på interpellation om planeringen av 
renoveringarna av särskilda boenden 

KS/2024:33 

15 Svar på interpellation om trafiksäkerhet i Björkvik KS/2024:26 

16 Svar på interpellation om trafiksäkerhet i Forssjö KS/2024:27 

17 Svar på interpellation om trafiksäkerhet i Äsköping KS/2024:28 

18 Svar på interpellation om trafiksäkerhet i Valla KS/2024:29 

19 Svar på interpellation om fastigheten Sothönan 16 KS/2024:30 

20 Svar på interpellation om baracken på Lövåsen KS/2024:31 

21 Interpellation med svar om säkerhetsläget i KS/2024:36 



 
KALLELSE  

 

Datum  
Kommunledningsförvaltningen 2024-02-23 

 

Katrineholm 

22 Interpellation med svar om  kompensatoriska 
insatser 

KS/2024:81 

23 (Ny) Interpellation om ändrade parkeringstider 
Fabriksgatan 

KS/2024:112 

24 (Ny) Fråga om Katrineholms kommuns 
tidningsprenumerationer 

KS/2024:110 

25 Motion om arbetsmiljöarbete som 
kompetensförsörjningsstrategi 

KS/2024:52 

26 Motion om att bygga nytt särskilt boende på 
tomten vid Igelkotten 

KS/2024:102 

27 Motion om etablering av fler fritidsgårdar KS/2024:107 

28 Motion om att lägga ner socialnämnden KS/2024:109 

29 Motion om att inrätta en ny fritidsgård i centrala 
Katrineholm 

KS/2024:113 

30 Meddelande  

 

Torgerd Jansson (S) 
Ordförande 

 

 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-02-13 
Vår beteckning 

KS/2022:384 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Entledigande och val av ersättare i kulturnämnden 

Förslag till beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Tobias Stenström (C) från sitt uppdrag som ersättare i 

kulturnämnden. 
2. Kommunfullmäktige väljer Mattias Widegren (C) som ersättare i kulturnämnden till och 

med den 31 december 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Tobias Stenström (C) har i skrivelse begärt att bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare 
i kulturnämnden. Centerpartiet nominerar Mattias Widegren (C) som ny ersättare i 
kulturnämnden. 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Tobias Stenström 

Mattias Widegren 

Kulturnämnden 

Kommunledningsförvaltningen – nämndadministrativa avdelningen, löneenheten 

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-01-15 
Vår beteckning 

KS/2022:387 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Entledigande och val av ersättare i vård- och 
omsorgsnämnden 

Förslag till beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Hanna Westlund (M) från sitt uppdrag som ersättare i 

vård- och omsorgsnämnden. 
2. Kommunfullmäktige väljer Maxemilian Maxe (M) som ersättare i vård- och 

omsorgsnämnden till och med den 31 december 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Hanna Westlund (M) har i skrivelse begärt att bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare 
i vård- och omsorgsnämnden. Moderaterna nominerar Maxemilian Maxe (M) som ny 
ersättare i vård- och omsorgsnämnden. 

 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Hanna Westlund 

Maxemilian Maxe 

Vård- och omsorgsnämnden 

Kommunledningaförvaltningen – nämndadministrativa avdelningen, löneenheten 

Akten 

 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-02-22 
Vår beteckning 

KS/2022:387 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Val av ersättare i vård- och omsorgsnämnden 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige väljer Suzanne Larsson (SD) som ersättare i vård- och 
omsorgsnämnden till och med den 31 december 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Sverigedemokraterna nominerar Suzanne Larsson (SD) på vakant plats som ersättare i vård- 
och omsorgsnämnden. 

 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Suzanne Larsson 

Vård- och omsorgsnämnden 

Kommunledningsförvaltningen – nämndadministrativa avdelningen, löneenheten 

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-01-15 
Vår beteckning 

KS/2022:390 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Entledigande och val av ersättare i valnämnden 

Förslag till beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Hanna Westlund (M) från sitt uppdrag som ersättare i 

valnämnden. 
2. Kommunfullmäktige väljer Torbjörn Jonsson (M) som ersättare i valnämnden till och 

med den 31 december 2024. 

Sammanfattning av ärendet 
Hanna Westlund (M) har i skrivelse begärt att bli entledigad från sitt uppdrag som ersättare 
i valnämnden. Moderaterna nominerar Torbjörn Jonsson (M) som ny ersättare i 
valnämnden. 

 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Hanna Westlund 

Torbjörn Jonsson 

Valnämnden 

Kommunledningaförvaltningen – nämndadministrativa avdelningen, löneenheten 

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-02-12 
Vår beteckning 

KS/2023:39 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Entledigande och val av ledamot i styrelsen för Sörmland 
Vatten och Avfall AB 

Förslag till beslut 
1. Kommunfullmäktige entledigar Bengt Hult (L) från sitt uppdrag som ledamot i styrelsen 

för Sörmland Vatten och Avfall AB. 
2. Kommunfullmäktige väljer Emma Bäck (L) som ledamot i styrelsen för Sörmland Vatten 

och Avfall AB för tiden från ordinarie årsstämma 2024 till slutet av årsstämman 2027. 

Sammanfattning av ärendet 
Bengt Hult (L) har i skrivelse begärt att bli entledigad från sitt uppdrag som ledamot i 
styrelsen för Sörmland Vatten och Avfall AB. Liberalerna nominerar Emma Bäck (L) som ny 
ledamot i styrelsen för Sörmland Vatten och Avfall AB. 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Bengt Hult 

Emma Bäck 

Sörmland Vatten och Avfall AB 

Kommunledningsförvaltningen – Nämndadministrativa avdelningen 

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38, Gröna Kulle Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-02-20 
Vår beteckning 

KS/2023:49 - 1.2.5 - 
Tillsätta och entlediga 
förtroendevalda 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Karin Österman Sundell 
Handläggare telefon 

0150-570 16 
Handläggare e-post 

Karin.OstermanSundell@katrineholm.se 

Entledigande och val av nämndeman vid Nyköpings 
tingsrätt 

Förslag till beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att entlediga Marie-Louise Nyman från uppdraget som 

nämndeman vid Nyköpings tingsrätt. 
2. Kommunfullmäktige väljer Gunilla Porsvant som nämndeman vid Nyköpings tingsrätt 

för tiden till och med 2027-12-31. 

Sammanfattning av ärendet 
Marie-Louise Nyman har i skrivelse begärt att bli entledigad från sitt uppdrag som 
nämndeman i Nyköpings tingsrätt. Liberalerna nominerar Gunilla Porsvant som ny 
nämndeman vid Nyköpings tingsrätt. 

Nämndemännen ska bland annat präglas av ett gott omdöme, självständighet och 
laglydnad. Uppdraget som nämndeman är helt opolitiskt och en allsidig sammansättning 
eftersträvas med hänsyn till ålder, kön, etnisk bakgrund och yrke. 

 

 

Karin Österman Sundell 
Registrator 

Beslutet skickas till: 

Marie-Louise Nyman 

Gunilla Porsvant 

Nyköpings tingsrätt 

Kommunledningsförvaltningen – Nämndadministrativa avdelningen 

Akten 



 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2024-01-31 1 (1) 

   

§ 5    KS/2024:40 

Revidering - Hyror och avgifter i kommunens lokaler 
och fritidsanläggningar  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar att anta revidering av Hyror och avgifter i kommunens 
lokaler och fritidsanläggningar (KFS 4.11). 

Sammanfattning av ärendet 

Under 2023 har Katrineholms kommun köpt in Strandvik. För att kunna hyra ut lokalen 
behöver en avgift läggas till i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar. Lokalen fanns inte i kommunens bestånd när förslaget till taxor togs 
fram inför ordinarie revidering, varför förslaget kommer nu.  

Förslaget är att det läggs till en ny avgift för Strandvik som är 4 750 kronor/helg. Detta 
ligger i samma nivå som avgiften KIAB tar ut för Smedjan. 

Service- och tekniknämnden föreslår även ett förtydligande vad gäller Tallåsaulan. 
Förslaget är ett tillägg som tydliggör att loger ingår vid arrangemang, men inte vid 
repetitioner. 

Under kommunledningsförvaltningens beredning har det lagts till ytterligare avgifter för 
Strandvik som möjliggör bokning per timme för konferenser och möten. Avgiften är 130 
kronor per timme för lokala föreningar och 250 kronor per timme för övriga. Förslagen 
på de nya timavgifterna har lämnats in av service- och teknikförvaltningen. 

Hyror och avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar indexuppräknas varje år. 
I förslaget är samtliga belopp indexuppräknade för 2024. 

Ärendets handlingar 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-23 

 Service- och tekniknämndens beslut, 2023-12-14, § 96 

 Tjänsteskrivelse, service- och teknikförvaltningen, 2023-12-06 

 Förslag - Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar 

 

Beslutet skickas till:  

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38 Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (1) 

Datum 

2024-01-23 
Vår beteckning 

KS/2024:40 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Axel Stenbeck 
Handläggare telefon 

0150-570 80 
Handläggare e-post 

Axel.Stenbeck@katrineholm.se 

Revidering - Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta revidering av Hyror och 
avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar (KFS 4.11). 

Sammanfattning av ärendet 
Under 2023 har Katrineholms kommun köpt in Strandvik. För att kunna hyra ut lokalen 
behöver en avgift läggas till i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar. Lokalen fanns inte i kommunens bestånd när förslaget till taxor togs 
fram inför ordinarie revidering, varför förslaget kommer nu.  

Förslaget är att det läggs till en ny avgift för Strandvik som är 4 750 kronor/helg. Detta ligger 
i samma nivå som avgiften KIAB tar ut för Smedjan. 

Service- och tekniknämnden föreslår även ett förtydligande vad gäller Tallåsaulan. Förslaget 
är ett tillägg som tydliggör att loger ingår vid arrangemang, men inte vid repetitioner. 

Under kommunledningsförvaltningens beredning har det lagts till ytterligare avgifter för 
Strandvik som möjliggör bokning per timme för konferenser och möten. Avgiften är 130 
kronor per timme för lokala föreningar och 250 kronor per timme för övriga. Förslagen på 
de nya timavgifterna har lämnats in av service- och teknikförvaltningen. 

Hyror och avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar indexuppräknas varje år. I 
förslaget är samtliga belopp indexuppräknade för 2024. 

Ärendets handlingar 
 Service- och tekniknämndens beslut, 2023-12-14, § 96 

 Tjänsteskrivelse, service- och teknikförvaltningen, 2023-12-06 

 Förslag - Hyror och avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar 

Axel Stenbeck 
Utredare 

Beslutet skickas till: Service- och teknikförvaltningen, akt



 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Service- och tekniknämnden 2023-12-14 1 (2) 

   

 

§ 96    STN/2023:276  

Komplettering av Hyror och avgifter i kommunens 
lokaler och fritidsanläggningar  

Service- och tekniknämndens beslut 

Service- och tekniknämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att lägga till en avgift 
för hyra av Strandvik i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar i 
enlighet med service- och teknikförvaltningens förslag. 

Vidare föreslår service- och tekniknämnden att det förtydligas att loger endast ingår vid 
arrangemang och inte repetitioner vad gäller Tallåsaulan. 

Sammanfattning av ärendet 

Under året har Katrineholms kommun köpt in Strandvik. För att kunna hyra ut lokalen 
behöver en avgift läggas till i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar. Lokalen fanns inte i kommunens bestånd när förslaget till taxor togs 
fram inför ordinarie revidering, varför förslaget kommer nu.  

Förslaget är att det läggs till en ny avgift för Strandvik som är 4 750 kronor/helg. Detta 
ligger i samma nivå som avgiften KIAB tar ut för Smedjan. 

Service- och teknikförvaltningen föreslår även ett förtydligande vad gäller Tallåsaulan. 
Förslaget är ett tillägg som tydliggör att loger ingår vid arrangemang, men inte vid 
repetitioner. Förslaget på tillägg är nedan markerat med vit text på lila bakgrund: 

Hörsal/Aula Lokala föreningar   

Avgifter (kr/timme) 
Repetition 

ungdom 
Repetition 

senior 
Arrange- 

mang 
Ljud och 

Ljus  Övriga  

Ljud & 
Ljus 

övriga 

Duveholmsgymnasiet miniaula 
(60pers.) 115 115 115  140  

Duveholmsgymnasiet Aula (440 pers.) 65 130 340/370 515/tillfälle 450/750 
1000/ 
tillfälle 

Tallåsaulan inkl. foajé (573 pers.) 
samt loger vid arrangemang, 65 130 340/490 515/tillfälle 450/1250 

3000/ 
tillfälle 

Servicekostnad tekniker/vaktmästare 
+ moms   510  510  

Tallåsaulan vid större arrangemang: Offert vid förfrågan     

 

Ärendets handlingar 

 Tjänsteskrivelse daterad 2023-12-06 

Service- och tekniknämndens överläggning 



 
Protokollsutdrag 

 Sammanträdesdatum Sida 

Service- och tekniknämnden 2023-12-14 2 (2) 

   

Ordförandens sign Justerandes sign 

Under service- och tekniknämndens överläggning yttrar sig Anneli Hedberg (S), Joha 
Frondelius (KD), Torbjörn Jonsson (M) samt avdelningschef Karin Engvall.  

 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Västgötagatan 18 Org.nummer 212000-0340 

Service- och teknikförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2023-12-06 
Vår beteckning 

STN/2023:276 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

Service- och teknikförvaltningen 
  

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Matilda Johansson 
Handläggare telefon 

0150-570 18 
Handläggare e-post 

Matilda.Johansson2@katrineholm.se 

Förslag till revidering av Hyror och avgifter i kommunens 
lokaler och fritidsanläggningar 

Förvaltningens förslag till beslut 
Service- och tekniknämnden föreslår kommunfullmäktige att besluta att lägga till en avgift 
för hyra av Strandvik i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och fritidsanläggningar i 
enlighet med service- och teknikförvaltningens förslag. 

Vidare föreslår service- och tekniknämnden att det förtydligas att loger endast ingår vid 
arrangemang och inte repetitioner vad gäller Tallåsaulan. 

Sammanfattning av ärendet 
Under året har Katrineholms kommun köpt in Strandvik. För att kunna hyra ut lokalen 
behöver en avgift läggas till i Hyror och avgifter i kommunens lokaler och 
fritidsanläggningar. Lokalen fanns inte i kommunens bestånd när förslaget till taxor togs 
fram inför ordinarie revidering, varför förslaget kommer nu.  

Förslaget är att det läggs till en ny avgift för Strandvik som är 4 750 kronor/helg. Detta ligger 
i samma nivå som avgiften KIAB tar ut för Smedjan. 

Service- och teknikförvaltningen föreslår även ett förtydligande vad gäller Tallåsaulan. 
Förslaget är ett tillägg som tydliggör att loger ingår vid arrangemang, men inte vid 
repetitioner. Förslaget på tillägg är nedan markerat med vit text på lila bakgrund: 

Hörsal/Aula Lokala föreningar   

Avgifter (kr/timme) 
Repetition 

ungdom 
Repetition 

senior Arrangemang Ljud och Ljus   Övriga  

Ljud & 
Ljus 

övriga 

Duveholmsgymnasiet miniaula 
(60pers.) 115 115 115  140  

Duveholmsgymnasiet Aula (440 pers.) 65 130 340/370 515/tillfälle 450/750 
1000/ 
tillfälle 

Tallåsaulan inkl. foajé (573 pers.) 
samt loger vid arrangemang, 65 130 340/490 515/tillfälle 450/1250 

3000/ 
tillfälle 

Servicekostnad tekniker/vaktmästare 
+ moms   510  510  

Tallåsaulan vid större arrangemang: Offert vid förfrågan     

 

 



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

Kommunledningsförvaltningen 
Datum 

2023-12-06 

Vår beteckning 

STN/2023:276 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

 

Karin Engvall 
Avdelningschef 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen 

Akten 



  FÖRSLAG

Styrdokumentkatrineholm.se

 
 
Hyror och avgifter i 

kommunens lokaler och 

fritidsanläggningar 

Katrineholms kommuns författningssamling 
(KFS nr 4.11) 

Kommunstyrelsen 2024-01-31, § 5 
  



 

2 (10)

Dokumentinformation 
Beslutshistorik 
Antagen av kommunfullmäktige 1995-11-20-21, § 269 

Senast ändrad av kommunfullmäktige 
2018-11-19, § 149 

2018-11-19, § 150  

2019-11-18, § 170  

2020-09-21, § 77  

2020-11-16, § 117 

2021-03-22, § 53 

2021-11-22, § 164 

2022-11-21, § 129 

2023-11-20, § 211 

Indexreglerad 

2024-01-01 

Giltighet 
Gäller från och med 2024-xx-xx 

Kategori 
 Författningssamling 



 

3 (10)

Innehåll 
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Taxor och avgifter 
 

Duveholmshallen 
 

     

Sporthallar Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme/lokal) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Duveholmshallen A 70 150 155 375 570 715 

Duveholmshallen B, C, DE 70 150 150 320 570 715 

Övriga träningslokaler 70 150 120 240 315 395 

Omklädningsrum, utan hall 70 70 70 70 75 75 

Teorisal 70 70 70 70 75 75 

Sportgolv, Sarg, Skyddsgolv, Scen, Läktare: Offert vid förfrågan 

Arrangemang/ cuper/ Centercourt A och B-hall: offert vid förfrågan 

      

Oppundahallen Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Truppgymnastikhallen 70 150 150 360 670 840 

 

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Pensionärs- 
förening Övriga 

Tennisbana inomhus 70 150 150 150 40 150 

Tennisbana utomhus 70 130 130 130 40 130 
Tennisbana inne/ute säsong (minst 
10 tillfällen) 70  110   110 

Pensionärsrabatt, 20% på enstaka tider    

       

Simhallen Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Per bana 20 35 75 100 200 260 

Undervisningsbassäng 75  150  420 525 

Hyra av hela simhallen exkl. badvakt (endast utanför öppettid)   2665 

Hoppbassäng 70 145 145 360 420 525 
Badvakt (utöver ord. öppettid) 
+moms 545 545 545 545 545 545 

 

Entré simhallen       

Avgifter kr Barn 0-7år 
Ungdom 
8–17 år Vuxen   Familj 
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Per person 20 55 80    

Rabattkort 10 bad 165 435 655    

Halvårskort 270 655 1095    

Årskort 385 1095 1640    

Familjekort 6 månader       

Två vuxna med max tre barn      2190 

max två extra barn/ungdom 165 165     

Familjekort 1 år       

Två vuxna med max tre barn      3395 

max två extra barn/ungdom 270 270     

Vuxensimskola / kurs á 10 gånger   1255    

Simskola / kurs á 14 gånger 765 765     

Avgift för kort   25    

Pensionärsrabatt, 20% på dagbiljett och 10% på klippkort 

Fysisk aktivitet på recept, FaR, ger reducerat pris med 20% på personligt periodkort 

Privat/Övrig kurs/utbildning: Offert vid förfrågan  

 

Sporthallar Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

 Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Sporthall (storlek handbollsplan) 70 150 150 215 290 360 

Sporthall med läktarplatser 70 150 150 265 290 360 

 

Gymnastikhallar Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

 Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Gymnastikhall 70 150 120 220 245 305 

Barnkalas (max 4h)      1490 

Badminton/bana spontantid 70  110   150 

       

Mindre lokaler Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Danslokal / spegelsal 70 150 120 240 315 395 

Auditorium 70 150 120 240 315 395 

 

Boule Lokala föreningar  

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Pensionärs- 
förening Övriga 

Boulebana inomhus 70 150 150 150 40 150 

Boulebana utomhus 70 130 130 130 40 130 

Boulebana säsong (minst 10 tillfällen) 70  110   110 
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Pensionärsrabatt, 20% på enstaka tider     

Hela hallen: offert vid förfrågan 

 

Backavallen       

Ishallar Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Kronfågel ishall (rink) 70 150 310 690 1225 1535 

Kronfågel isarena (stor isbana) 70 150 480 800 1750 2190 
Kronfågel isarena 1/3 eller 2/3 av 
isytan 70  240    

Curling 1/3 av isen 70  240   1600 

Teorisal/konferenssal 70 70 70 70 75 75 

Arrangemang och cuper: offert vid förfrågan    

       
Gräsplaner/ 
idrottsplatser Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

A-plan hela (naturgräs) 70 150 240 640 1225 1535 

A-plan friidrottsbanor/allvädersbanor 70 150 240 640 1005 1255 

Övriga gräsplaner (naturgräs) 70 150 215 425 670 840 

Bågskytteplan 70 150 190 360 510 640 

Konstgräs  70 150 240 640 1225 1535 

Konstgräs/naturgräs halvplan 70  120    

       
Värmbols Idrottsplats Lokala föreningar   

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Konstgräs 70 150 240 640 1225 1535 

Konstgräs halvplan 70  120    

 

Djulö Idrottsplats Lokala föreningar    

Avgifter (kr/timme) 
Ungdom 
träning 

Ungdom 
tävling/arr Senior träning 

Senior 
tävling/arr 

Förbund och 
läger Övriga 

Rugbyplan 70 150 190 360 670 840 

       
Kansli och förrådshyra       
Avgift/år per m²      
Kansli  780      
Stående/fast omklädningsrum 320      
Fast träningslokal 215      
Varmförråd 215      
Kallförråd 105      
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Båtplats Djulö 

Avgifter exkl. moms 
per 
säsong   

Båtplats vid öppen brygga 675   

Båtplats vid låst brygga 875   

Vinterförvaring för båt 550   

 

Hyror exkl. moms Lokala föreningar   

 
Avgifter 

per vardag  
(8-16) 

per kväll och 
helgdag 

Transport utanför 
centrum Övriga 

Scensläp exkl. montering 3835 5475 635 Offert 

Mobil läktare    Offert 

3-manna sarg    Offert 

 

Övriga lokaler Lokala föreningar Övriga 
Avgifter per dag per dygn   per dag 

Stadsparken scen Gratis    Gratis 

Hyra av ljudutrustning i Stadsparken 550    3195 

Friluftsteatern Djulö Gratis    535 

Krämbolstugan  535   1600 

Jordvallstorp (grönområde) Gratis    535 

Ljud/tekniker vid hyra av Stadsparkens scen: offert vid förfrågan    

 

Lokal landsbygd   

Avgifter Dygn Per timme     

Valla Medborgarhus 1095    

Lyan  875 120     

Glindran 550      

Glindran lilla salen 225      

 

Matsalar  Lokala föreningar     
Avgifter (kr/timme) Ungdom Senior Övriga    

Skolmatsal (ej kök)* 70 150 320    

*Städavgift tillkommer    

 

Skolsalar       

Avgifter Kr/timma Dygn     

Hemkunskap 215      

Övernattning / sal   965  Brandmyndighetens regler gäller 
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Undervisningssal (lov och helger) 75      

 

Hörsal/Aula Lokala föreningar   

Avgifter (kr/timme) 
Repetition 

ungdom 
Repetition 

senior Arrangemang Ljud och Ljus   Övriga  

Ljud & 
Ljus 

övriga 

Duveholmsgymnasiet miniaula 
(60pers.) 120 120 120   150  

Duveholmsgymnasiet Aula (440 pers.) 70 140 395 550/tillfälle 800 
1065/ 
tillfälle 

Tallåsaulan inkl. foajé (573 pers.) 
Samt loger vid arrangemang. 70 140 520 550/tillfälle 1330 

3195/ 
tillfälle 

Servicekostnad tekniker/vaktmästare 
+ moms   545  545  

Tallåsaulan vid större arrangemang: Offert vid förfrågan     

 

Kulturhuset Ängeln 

Avgifter (kr/timme) 
Lokal 

förening Övriga     

Hörsalen 120 245     
Vaktmästare (utöver ord.) + 
moms 545 545     

Övriga lokaler eller större arrangemang: Offert vid förfrågan 

       

Perrongen Lokala föreningar  

Avgifter (kr/timme) 
Repetition 

ungdom 
Repetition 

vuxen Arrangemang  Ljud & ljus  
Arrangemang 

övriga 
Ljud & ljus 

övriga 

Scenrummet, (200 pers.) 70 140  215 545/tillfälle  535 1065/tillfälle  
Vaktmästare/tekniker + 
moms 545 545 545  545  

Publikvärd - arrangemang   320  320  

Perrongen vid större arrangemang: Offert vid förfrågan 

 

Turbinen - 
teaterscen Lokala föreningar 

 

Avgifter (kr/timme) 
Repetition 

ungdom 
Repetition 

vuxen Arrangemang  Ljud & ljus  
Arrangemang 

övriga 
Ljud & ljus 

övriga 

Turbinen, (87 pers.) 70 140  215 545/tillfälle 535 1065/tillfälle  
Vaktmästare/tekniker + 
moms 545 545 545  545  

Publikvärd - arrangemang   320  320  

Turbinen vid större arrangemang: Offert vid förfrågan 
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Strandvik 
Lokal 

förening Övriga     

Avgifter  Per timme Per timme Fredag-söndag    

Konferens/möten 130 250     

Festlig karaktär   4750    

Strandvik vid större arrangemang eller övriga sammankomster: Offert vid förfrågan 

  

Övrigt  

Avgifter (kr/timme) 
Lokal 

förening Övriga     

Icke avbokad träningstid  535 535     
Vaktmästartjänst med maskin* 
+moms 785 offert  * snöröjning, gräsklippning, gödning  
Vaktmästare (utöver ord. öppettid) 
+moms 545 545     

Avgifter (kr/styck)       

Borttappad nyckel 545 545     

Borttappat kort 220 220     

Borttappad tagg 110 110     

Avgifter (kr/styck/dygn)       

Portabel projektor 265 265     

Projektorduk 265 265     

Bord (styckpris) 55 55     

Stolar (styckpris) 10 10     
Garderobssektion inklusive galgar 85 85     

       

Regler för avbokning och avstängning  
En hyresgäst som inte nyttjar sin bokade tid måste meddela detta till lokalbokningen senast 48 
timmar innan bokad tid. Vid utebliven eller försenad avbokning debiteras hyresgästen en 
tilläggsavgift om 500 kr utöver hyresavgiften.  

Vid avbokning av arrangemang, cuper, läger eller andra större evenemang gäller följande 
avbokningsavgift:  

1 - 14 dagar innan arrangemanget= 75 % av hyran  

15 - 30 dagar innan arrangemanget= 50 % av hyran  

31 - 60 dagar innan arrangemanget= 25 % av hyran  

Om kommunens bokningsregler inte efterföljs eller om hyresgästen har obetalda skulder till 
kommunen riskerar denne att bli avstängd för framtida bokningar. 

Indexreglering av hyror och avgifter 
Indexreglering görs utifrån konsumentprisindex. 

1.1 Basår: 1980 

1.2 Basmånad: oktober (för avläsning) 
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1.3 Uppdatering av befintlig prislista sker fr. o m den 1 januari för nästkommande år och löper i 
ett kalenderår innan nästa indexreglering sker. 

1.4 Avrundning sker till närmaste femtal. 

1.5 Om indextalet är lägre än bastalet dvs. negativ utgår prisjusteringen för det kommande året 
och den aktuella prislistan fortsätter att gälla



 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2024-01-31 1 (2) 

   

§ 6    KS/2024:9 

Revidering av biblioteksplan 2024-2027  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar att anta biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024–
2027.  

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen beslutar att ändra i förslaget till biblioteksplanen så att 
halvtidsuppföljningen överlämnas till kommunstyrelsen under år 2025 samt en 
uppföljning i samband med planperiodens slut. 

Reservation 

Mot beslutet och till förmån för Tony Rosendahl (V) och Inger Fredrikssons (C) yrkande 
reserverar sig Tony Rosendahl (V) och Inger Fredriksson (C). Tony Rosendahls (V) 
skriftliga reservation redovisas som bilaga A. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt bibliotekslagen (2013:801 17 §) skall kommuner och regioner efter den 1 januari 
2005 anta en plan för sina respektive verksamheter inom biblioteksområdet. 

Kommunfullmäktige antog innevarande biblioteksplan 2021-09-20, §129. 

Biblioteksplanen 2024–2027 ger bland annat inblick i bibliotekens nuläge, förutsättningar 
och önskad inriktning kommande fyra år. Skolbiblioteken har även givits större utrymme 
i jämförelse med tidigare versioner.  

Ett nytt inslag i den reviderade planen är även avsnittet för genomförande och 
uppföljning där kulturnämnden föreslås lämna en halvtidsuppföljning till 
kommunfullmäktige år 2025 samt ytterligare en uppföljning i samband med 
planperiodens slut. Kommunledningsförvaltningens konstaterar att uppföljningar i 
normalfallet genomförs till kommunstyrelsen och inte till kommunfullmäktige avseende 
styrdokument. Kommunledningsförvaltningen föreslår därför en ändring avseende 
halvtids- och den slutliga uppföljningen.  

Förslag till Biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024–2027 har remitterats till 
funktionsrättsrådet, bildningsnämnden, vård- och omsorgsnämnden samt 
viadidaktnämnden under hösten 2023. Huvudinriktningen i svaren är att berörda 
instanser ställer sig bakom planen. Därutöver har övriga synpunkter omhändertagits 
inför upprättandet av det slutliga förslaget. 

Ärendets handlingar 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-05 

 Protokollsutdrag kulturnämnden, 2023-12-06, § 50 



 
Protokollsutdrag 

 Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2024-01-31 2 (2) 

   

Ordförandens sign Justerandes sign 

 Kulturförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-08-31 

 Förslag till biblioteksplan 2024–2027 

Kommunstyrelsens överläggning 

Under kommunstyrelsens överläggning yttrar sig Nicklas Adamsson (MP), Tony 
Rosendahl (V), Inger Fredriksson (C) och Cecilia Björk (S). 

Förslag och yrkande 

Tony Rosendahl (V) yrkar, med instämmande av Inger Fredriksson (C), avslag på 
förvaltningens förslag till kommunstyrelsens beslut. 

Beslutsgång 

Efter avslutad överläggning redogör ordföranden för sitt förslag till propositionsordning 
som godkänns av kommunstyrelsen. I enlighet med detta ställer han först proposition 
på den del av förvaltningens förslag till beslut som avser beslut av kommunfullmäktige 
och finner att kommunstyrelsen biträder detta. Därefter ställer han proposition på den 
del av förvaltningens förslag till beslut som kommunstyrelsen beslutar och Tony 
Rosendahl (V) tillsammans med Inger Fredrikssons (C) avslagsyrkande. Han finner att 
styrelsen beslutar i enlighet med förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 



Bilaga A kommunstyrelsen 2024-01-31, § 6 

 

Reservation Revidering av biblioteksplan 2024-2027 KS/2024:9 

Förslaget till beslut var att kommunstyrelsen beslutar att ändra i förslaget till 
biblioteksplanen så att halvtidsuppföljningen överlämnas till kommunstyrelsen under år 
2025 samt en uppföljning i samband med planperiodens slut. 

Det innebär att kommunfullmäktigeledamöterna inte får möjlighet at diskutera planen och 
att föra en allmän politisk diskussion kring biblioteken och folkbildning. Det innebär också 
ytterligare en sak som flyttas från kommunfullmäktige till kommunstyrelsen. 

Jag yrkade att halvtidsuppföljningen även fortsättningsvis skulle lämnas till 
kommunfullmäktige. 

Då jag inte fick gehör för mitt yrkande reserverar jag mig mot beslutet. 

 

Tony Rosendahl (V) 

Katrineholm 31/1 - 2024



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: /Eget_Adressat/ Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2024-01-05 
Vår beteckning 

KS/2024:9 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Rasmus Berglöv 
Handläggare telefon 

0150-570 71 
Handläggare e-post 

Rasmus.Berglov@katrineholm.se 

Revidering av biblioteksplan 2024-2027 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta biblioteksplan för 
Katrineholms kommun 2024–2027.  

Kommunstyrelsens beslut  

Kommunstyrelsen beslutar att ändra i förslaget till biblioteksplanen så att 
halvtidsuppföljningen överlämnas till kommunstyrelsen under år 2025 samt en uppföljning 
i samband med planperiodens slut. 

Sammanfattning av ärendet 
Enligt bibliotekslagen (2013:801 17 §) skall kommuner och regioner efter den 1 januari 2005 
anta en plan för sina respektive verksamheter inom biblioteksområdet. 

Kommunfullmäktige antog innevarande biblioteksplan 2021-09-20, §129. 

Biblioteksplanen 2024–2027 ger bland annat inblick i bibliotekens nuläge, förutsättningar 
och önskad inriktning kommande fyra år. Skolbiblioteken har även givits större utrymme i 
jämförelse med tidigare versioner.  

Ett nytt inslag i den reviderade planen är även avsnittet för genomförande och uppföljning 
där kulturnämnden föreslås lämna en halvtidsuppföljning till kommunfullmäktige år 2025 
samt ytterligare en uppföljning i samband med planperiodens slut. 
Kommunledningsförvaltningens konstaterar att uppföljningar i normalfallet genomförs till 
kommunstyrelsen och inte till kommunfullmäktige avseende styrdokument. 
Kommunledningsförvaltningen föreslår därför en ändring avseende halvtids- och den 
slutliga uppföljningen.  

Förslag till Biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024–2027 har remitterats till 
funktionsrättsrådet, bildningsnämnden, vård- och omsorgsnämnden samt 
viadidaktnämnden under hösten 2023. Huvudinriktningen i svaren är att berörda instanser 
ställer sig bakom planen. Därutöver har övriga synpunkter omhändertagits inför 
upprättandet av det slutliga förslaget. 

 



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

Kommunledningsförvaltningen 
Datum 

2024-01-05 

Vår beteckning 

KS/2024:9 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

 

Ärendets handlingar 
 Protokollsutdrag kulturnämnden, 2023-12-06, § 50 

 Kulturförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-08-31 

 Förslag till biblioteksplan 2024–2027 

Rasmus Berglöv 
Utredare 

Beslutet skickas till: 

Kommunfullmäktige 

Akten 



 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Kulturnämnden 2023-12-06 1 (1) 

   

 

§ 50    KULN/2023:27  

Biblioteksplan 2024-2027  

Kulturnämndens beslut 

Kulturnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att anta Katrineholms kommuns 
biblioteksplan 2024-2027. 

Sammanfattning av ärendet 

Katrineholms kommuns biblioteksplan är ett strategiskt dokument som sätter riktningen 
och ambitionen för de kommunala biblioteksverksamheterna under perioden 2024-
2027. Planen ger inblick i bibliotekens nuläge, förutsättningar och önskad inriktning 
kommande fyra år.  

Förslag till Biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024-2027 har remitterats till 
funktionsrättsrådet, bildningsnämnden, vård- och omsorgsnämnden samt 
Viadidaktnämnden under hösten 2023. 

Ärendets handlingar 

 Tjänsteskrivelse, kulturförvaltningen 

 Förslag till biblioteksplan 2024-2027 

Överläggning 

Under överläggningen yttrar sig Cecilia Björk (S) samt verksamhetschef Anna-Karin 
Sjökvist. 

Beslutet skickas till: 

Kulturförvaltningen 

 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: /Eget_Adressat/ Org.nummer 212000-0340 

Kulturförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2023-08-31 
Vår beteckning 

KULN/2023:27 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

Kulturförvaltningen 

Biblioteket 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Anna-Karin Sjökvist 
Handläggare telefon 

0150-57636 
Handläggare e-post 

Anna-Karin.Sjokvist@katrineholm.se 

Förslag till Katrineholms kommuns biblioteksplan 2024-
2027 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kulturnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att anta Katrineholms kommuns 
biblioteksplan 2024-2027. 

Sammanfattning av ärendet 
Katrineholms kommuns biblioteksplan är ett strategiskt dokument som sätter riktningen 
och ambitionen för de kommunala biblioteksverksamheterna under perioden 2024-2027. 
Planen ger inblick i bibliotekens nuläge, förutsättningar och önskad inriktning kommande 
fyra år.  

Förslag till Biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024-2027 har remitterats till 
funktionsrättsrådet, bildningsnämnden, vård- och omsorgsnämnden samt 
Viadidaktnämnden under hösten 2023. 

Ärendets handlingar 
 Förslag till biblioteksplan 

Ärendebeskrivning 
Katrineholms kommun har sedan 2007 haft en biblioteksplan. Biblioteksplanen är ett 
övergripande styrdokument med syfte att ange inriktning för biblioteksverksamheten i 
kommunen. Biblioteksplanen utgår från bibliotekslagens bestämmelser (Bibliotekslag 
2013:801). Centrala utgångspunkter vid framtagande av planen har även varit de 
ambitioner och åtaganden som framgår av kommunplan 2023-2026, de globala målen i 
Agenda 2030 och barnkonventionen. 

Biblioteksplanen beskriver de lokala förutsättningarna för Katrineholms folk- och 
skolbibliotek. Därefter redovisas fyra fokusområden för Katrineholms bibliotek; stärka 
demokratiska värden, bildning, tillgänglighet och social hållbarhet.  

Målen för de skilda biblioteksformerna, skol- och folkbibliotek, beskrivs var för sig.  

Sedan föregående biblioteksplan skrevs har Kungliga biblioteket utarbetat en vägledning 
och ett metodmaterial som stöd för regioner och kommuner i sitt planarbete.  
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Kulturförvaltningen 
Datum 

2023-08-31 

Vår beteckning 
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Styrande dokument 

 

Utifrån Kungliga bibliotekets handledning har skolbiblioteken givits större utrymme i 
biblioteksplan 2024-2027 i jämförelse med tidigare versioner och inom 
skolbiblioteksavsnittet har de olika stadierna inom skolan egna rubriker; förskola, 
grundskola, gymnasieskola och vuxenutbildning. Trots att det saknas lagstöd för 
biblioteksverksamhet inom vuxenutbildningen så rekommenderar kungliga bibliotekets 
vägledning att lyfta in behoven av biblioteksverksamhet för denna målgrupp då det i 
läroplanen framgår att bibliotekskunskap ska ingå i utbildningen. 

Ett nytt inslag i biblioteksplanen är även avsnittet för genomförande och uppföljning där 
kulturnämnden föreslås lämna en halvtidsuppföljning till kommunfullmäktige under 2025. 

Förslag till Biblioteksplan för Katrineholms kommun 2024-2027 har remitterats till 
funktionsrättsrådet, bildningsnämnden, vård- och omsorgsnämnden samt 
Viadidaktnämnden under hösten 2023. Huvudinriktningen i svaren är att berörda instanser 
ställer sig bakom planen. Därutöver har övriga synpunkter omhändertagits inför 
upprättandet av det slutliga förslaget. 

 

 
 

Anna-Karin Sjökvist 
Verksamhetschef 
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Inledning 
Katrineholms kommuns biblioteksplan 2024-2027 
Katrineholms kommuns biblioteksplan är ett strategiskt dokument som sätter riktningen 
och ambitionen för de kommunala biblioteksverksamheterna under perioden 2024-2027. 
Planen ger inblick i bibliotekens nuläge, förutsättningar och önskad inriktning kommande 
fyra år.  

Planen ska underlätta förståelsen för bibliotekens prioriteringar och beslut. Den är ett 
verktyg för hur Katrineholms kommun kommunicerar och följer upp de kommunala 
biblioteksverksamheterna.  

Katrineholms kommun har haft en biblioteksplan sedan 2007 och den har reviderats 
kontinuerligt sedan dess. Förändringar i samhället har genom åren påverkat bibliotekets 
och därmed biblioteksplanens innehåll. 
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Lokala förutsättning 
Katrineholms bibliotek idag:  
- Huvudbibliotek i Kulturhuset Ängeln  

- MerÖppet på huvudbiblioteket och Sköldinge biblioteksfilial 

- Filialbibliotek i Julita, Björkvik och Sköldinge 

- biblioteksservice i Forssjö och Valla 

- 26 förskolor med bokrika miljöer 

- 12 grundskolebibliotek 

- 2 gymnasiebibliotek  

- Språkutvecklande verksamhet, uppsökande och riktad, till alla förskolor och öppna 
förskolan i Katrineholms kommun  

- Kulturombud inom vård- och omsorgsförvaltningen 

- Boken kommer och talboken kommer – service till de som inte kan ta sig till biblioteket  

- Webbplats, OPAC, sociala medier och digitala tjänster  

I Katrineholm…  
- är vi cirka 34 300 invånare 

- har vi haft en trend av ökande befolkning fram till 2019. Därefter har befolkningsökningen 
avstannat. 

- har vi sju tätorter utöver centralorten; Bie, Björkvik, Forssjö, Sköldinge, Strångsjö, Valla, 
Julita/Äsköping 

- har vi en utbildningsnivå som är lägre än rikets genomsnitt  

- föds 9,5 barn/1000 invånare jämfört med 9,0 barn/1000 invånare i riket i genomsnitt 

- har vi invånare med kunskaper i många olika språk förutom svenska, då vi har en andel 
utrikesfödda på cirka 26% 

- har vi en arbetslöshet som är högre än i rikets genomsnitt  

- tycker 97,8 % av de tillfrågade i Medborgarundersökningen 2021 att biblioteken i 
Katrineholm har ett bra utbud av böcker och tidskrifter 

- Källa Kommun- och landstingsdatabasen (2022) www.kolada.se 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.kolada.se/
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Fokusområden för 
folkbiblioteken i Katrineholm 
Fyra fokusområden för folkbiblioteken i Katrineholm har ringats in. Dessa är; stärka 
demokratiska värden, bildning, tillgänglighet och social hållbarhet. FN:s globala mål ska 
genomsyra dessa fokusområden och följande mål är de mest centrala i Katrineholms 
biblioteksplan: 

 Mål 1 Ingen fattigdom 

 Mål 4 God utbildning för alla 

 Mål 5 Jämställdhet 

 Mål 10 Minskad ojämlikhet 

 Mål 12 Hållbar konsumtion och produktion 

 Mål 16 Fredliga och inkluderande samhällen 

Genom att sträva mot de globala målen för en hållbar värld vill Katrineholms bibliotek bidra till 
att skapa goda förutsättningar för kommande generationer; våra barn och ungdomar.  

Sedan 2020 är barnkonventionen lag och för biblioteksplanens del innebär det att samtliga 
fokusområden ska präglas av barns och ungas perspektiv. Barnkonventionen är ett av de 
viktigaste verktygen för att ta tillvara barns och ungas rättigheter och intressen i samhället. Av 
konventionen framgår att barn exempelvis har rätt till utbildning, rätt till utveckling, rätt till vila, 
fritid och kultur. Alla barn och ungdomar har rätt till bibliotek och all personal som arbetar på 
Katrineholms bibliotek ska alltid se till barnens bästa. Barn och ungas perspektiv ska synliggöras 
i bibliotekens fysiska och digitala rum.  

Bibliotekslagen säger: 

8 §   Folkbiblioteken ska ägna särskild uppmärksamhet åt barn och ungdomar för att främja 
deras språkutveckling och stimulera till läsning, bland annat genom att erbjuda litteratur utifrån 
deras behov och förutsättningar. 

En av de viktigaste läsfrämjande aktörerna utanför skolan är folkbiblioteken. Folkbiblioteken ska 
skapa möjligheter för barn och unga att vara delaktiga i verksamhetsutvecklingen och därmed 
öka bibliotekens relevans inom målgruppen. 

Stärka demokratiska värden 
Katrineholms bibliotek ska vara arenor där människor, fakta och fantasi möts. Det ska vara en 
plats där man uppmuntrar och stärker mänskliga möten. Biblioteken ska erbjuda och främja 
forum för dialog och utbyte av erfarenheter, idéer och kompetenser. Bemötandet ska vara 
präglat av öppenhet och respekt, med besökarnas integritet och behov i fokus. 

Den uppsökande verksamheten utgör en central roll i bibliotekets demokratiska uppdrag och 
ska präglas av utforskande och nyfikenhet. 

I bibliotekslagen står att ”det allmänna biblioteksväsendet ska bidra till det demokratiska 
samhällets utveckling genom upplysning, kunskapsförmedling och fri åsiktsbildning”. Därför ska 
Katrineholms bibliotek förutom fysisk media erbjuda fri tillgång till relevanta digitala tjänster. 

MIK, medie- och informationskunnighet, ökar förmågan att kunna avkoda, förstå, kritiskt 
granska och analysera information. Kunskap om hur man hanterar information och förstår 
mediers roll i samhället blir allt viktigare och ska vara en del av bibliotekets verksamhet som ska 
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uppmuntra till ett aktivt medborgarskap genom att möta individens behov av vägledning och 
service gällande bibliotekets utbud. 

En grundläggande uppgift är att bevaka medieutvecklingen och att göra ett aktivt inköpsurval 
utifrån användarnas behov och önskemål. Beståndet ska, oavsett format, spegla samtiden, ge 
kunskap, beskriva historiska skeenden samt skapa läslust, nyfikenhet och engagemang. Läsning 
ger möjlighet till kunskapsinhämtning och perspektivskiften.  

Bildning 
Verksamheten på Katrineholms bibliotek ska vara en stödprocess för såväl informellt som 
formellt lärande. Därför ska medarbetarna ha ett pedagogiskt förhållningssätt i kombination 
med en gemensamt bred kompetens, där var och en har olika spetskompetenser. Detta är 
nödvändigt för att kunna följa samtidens snabbt föränderliga krav på vad som är god 
verksamhet och kvalitet och för att kunna erbjuda ett allsidigt och relevant utbud.  

Att verka för bildning är, utifrån bibliotekslagen, en del i bibliotekens kärnuppdrag. Detta i 
kombination med kommunplanens mål om höjd utbildningsnivå samt ökad sysselsättning 
innebär att biblioteken blir en av flera plattformar inom kommunen för det livslånga lärandet.  

Katrineholms bibliotek skapar förutsättningar för kommunens invånare att delta i det 
demokratiska samtalet genom att vara en arena för kulturupplevelser. Språket och läsningen 
utgör en av grunderna till kunskapsinhämtning som stärker individen och dess förutsättningar 
till självständighet. Verksamheten ska genom sitt utbud möjliggöra personlig utveckling och 
därigenom ökad livskvalitet för invånarna.  

Tillgänglighet 
Katrineholms bibliotek ska vara tillgängligt för alla. Begreppet tillgänglighet har flera 
dimensioner. Det handlar om geografisk placering, lokalernas utformning och möblering, känsla 
av trygghet, utbud och service samt tillgång till hjälpmedel i form av exempelvis talböcker eller 
lättlästa böcker.  

Utvecklingen ska vara ständigt pågående och nytta ska alltid vägas mot kostnad och insatser 
med stor nytta prioriteras.  

För att uppnå god tillgänglighet arbetar vi i tre dimensioner: 
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Tillgång är en grundförutsättning. Det ska finnas bibliotek, både fysiskt och digitalt, och 
biblioteken ska vara öppna. Det ska finnas tillgång till olika typer av medier. Medierna ska finnas 
i olika format, på olika språk och i olika svårighetsgrad så att de blir tillgängliga för alla.  

Tillgänglighet  
Tillgänglighet innebär att de fysiska och digitala platserna som utgör biblioteket ska vara 
utformade på ett sätt som gör att besökarna ska kunna navigera och ta sig runt så bra som 
möjligt. Eventuella hinder ska kontinuerligt ses över och i möjligaste mån avlägsnas. 
Tillgänglighetsredogörelser ska finnas. 

Tillgänglig läsning  
Detta syftar på den läsfrämjande verksamheten och den innehåller en social dimension, själva 
förmedlandet. Inom det här området är personalens kompetens inom bemötande centralt. Det 
ska vara välkomnande att delta i aktiviteter. Det ska finnas aktiviteter som är anpassade för 
personer med olika typer av funktionsvariationer. Man ska oavsett funktionsvariation känna sig 
välkommen och väl bemött.   

Social hållbarhet  
Biblioteken är offentliga miljöer tillgängliga för alla invånare. De är en plats i samhället där 
besökarna kan vistas utan krav på konsumtion eller prestation. Genom samverkan med övriga 
förvaltningar bidrar biblioteken till kommunens trygghetsfrämjande arbete.  

Den lustfyllda fritidsläsningen kan leda till flera goda effekter i samhället. Genom att möta barn, 
ungdomar och deras vuxna genom litteraturen, kulturen och högläsningen kan biblioteken 
bidra till att sänka trösklar, minska utanförskap och vara en del i kommunens 
våldsförebyggande arbete. 

Biblioteken främjar jämlikhet. Alla människors lika rättigheter är ett fundament för att bygga ett 
demokratiskt samhälle. Oavsett kön, sexuell läggning, etnicitet, religion eller trosuppfattning, 
funktionsvariationer eller härkomst, ska individens möjligheter till utveckling tillvaratas. Strävan 
efter att minska ojämlikheten handlar om att fördelningen av våra gemensamma resurser ska 
öka förutsättningarna för och därmed leda till ett hållbart samhälle. 

Katrineholms bibliotek ska främja lokal kultur och bidra till att invånarna i Katrineholm har 
tillgång till information för att leva hållbart. Programutbudet ska innehålla inslag som ökar 
deltagarnas kunskap om hållbara livsstilar, skapar engagemang och påverkar beteenden i 
hållbar riktning. 

Biblioteken fyller en funktion inom totalförsvarets civila del. Genom att värna tillgången till 
faktabaserad information och bibliotekariekompetens utgör biblioteken en trovärdig institution 
i samhället. 

Katrineholms huvudbibliotek på Kulturhuset Ängeln ska vara tillgängligt i tider av fred och i tider 
av kris och vara en del av kommunens totalförsvarsplanering. Målsättningen är att ha en så 
stabil och tillgänglig verksamhet som möjligt. Katrineholms bibliotek ska fungera som vanligt 
under störda förhållanden. Biblioteket är en naturlig mötesplats i Katrineholm och ingår som en 
av kommunens informationspunkter.  
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Övergripande mål för 
folkbiblioteken 2024–2027 
Bidra till stärkta demokratiska värden genom att:  
Låta det läsfrämjande uppdraget, i ett brett perspektiv, leda vägen i verksamhetsutvecklingen 
och låta nyfikenhet och kreativitet råda i ett utforskande arbetssätt     

Uppmuntra till ett aktivt medborgarskap genom MIK-relaterade aktiviteter 

Göra biblioteken synliga bortom biblioteksrummen  

Bidra till att stärka bildningen genom att: 
Samverka med förvaltningar, region och föreningar i det breda, läsfrämjande arbetet 

Erbjuda lugna och trygga platser 

Vara en aktiv nod i det livslånga lärandet 

Bidra till stärkt tillgängligheten genom att:  
Bygga strukturer så att alla invånare ska kunna ta del av biblioteken på lika villkor och därmed 
sträva efter likvärdighet 

Arbeta i användarnära processer med de prioriterade målgrupperna utifrån bibliotekslagen i 
syfte att utforska den digitala tillgängligheten  

Samverka med civilsamhället i syfte att motverka den digitala klyftan 

Arbeta för en modernisering av Kulturhuset Ängeln 

Bidra till stärkt social hållbarhet genom att: 
Ett normkritiskt förhållningssätt genomsyrar verksamheterna 

Ett interkulturellt förhållningssätt genomsyrar verksamheterna 

Öka beredskapen för samhällsstörningar genom att säkerställa skyddet för bibliotekets 
informationstillgångar och därmed öka motståndskraften mot dataintrång och cyberangrepp 

Samverka med Viadidakt i syfte att erbjuda en kontinuerlig tillgång till platser för praktik och 
arbetsträning med handledning 

Samverka med vård- och omsorgsförvaltningen i syfte att öka förutsättningarna för aktiviteter 
för brukare inom vård och omsorg 

Genomföra satsningar för att engagera kommuninvånare och påverka beteenden i hållbar 
riktning 
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Mål för skolbiblioteken 2024-
2027 

 Bidra till ökad livskvalitet  

 Bidra till det livslånga lärandet  

 Bidra till ökad måluppfyllelse i skolan  

 Utgöra ett kompensatoriskt stöd  

 Bidra till det levande lärandet  

Detta gör vi genom att: 

1. Stärka elevernas språkliga förmåga 

2. Skapa ett skolbibliotek för alla 

3. Stärka elevernas digitala kompetens 

Förskola 
Det finns en formaliserad samverkan mellan förskola och bibliotek. Denna ska ske inom 
respektive nämnds befintliga ram. 

Förskolan ska erbjuda barnen en stimulerande miljö där de får förutsättningar att utveckla sitt 
språk genom att lyssna till högläsning och samtala om litteratur och andra texter.  

Alla förskolor strävar efter en textrik och bokrik miljö som främjar språk, kommunikation, lek, 
delaktighet och utforskande av världen. 

Förskolan ska ge varje barn förutsättningar att utveckla intresse för berättelser, bilder och 
texter.  Förskolan ska erbjuda barnen att ta del av olika format, såväl digitala som fysiska 
format. Förskolan ska ge samtliga barn förutsättningar att utveckla sin förmåga att använda sig 
av, tolka, ifrågasätta och samtala om dessa. 

Förskolans kvalitet ska kontinuerligt och systematiskt dokumenteras, följas upp, utvärderas och 
utvecklas. Syftet med utvärderingen är att få kunskap om hur förskolans kvalitet, det vill säga 
hur verksamhetens organisation, innehåll och genomförande kan utvecklas så att varje barn får 
bästa möjliga förutsättningar att utvecklas och lära.  

Grundskola 
Bildningsförvaltningen är huvudman för grundskolan och därmed grundskolebiblioteken. Det 
finns en formaliserad överenskommelse mellan bildningsförvaltningen och kulturförvaltningen. 
Ansvaret fördelas mellan bildningsförvaltningen centralt, rektor på respektive skola och 
bibliotekschef. 

Varje grundskola har ett skolbibliotek. Skolbiblioteket ska erbjuda en stimulerande miljö som 
främjar kunskapsinhämtning och lockar till läsning och lärande. 

Eleverna ska erbjudas ett relevant och aktuellt utbud av litteratur och media samt få tillgång till 
kompensatoriska verktyg. Skolbiblioteken bidrar till ökad måluppfyllelse i skolan genom att vara 
ett stöd för alla barn oavsett förutsättningar. Därmed utgör skolbiblioteken en del i strävan mot 
en likvärdig undervisning. 

Skolbiblioteken på grundskolan utgör en naturlig del i den pedagogiska undervisningen och 
samarbetet mellan lärare och skolbibliotekarie sker kontinuerligt.  
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Skolbibliotekets insatser följs upp, och utvecklas, som en del i det systematiska kvalitetsarbetet. 

 

Gymnasieskola 
Bildningsförvaltningen är huvudman för gymnasieskolan och därmed gymnasiebiblioteken. Det 
finns en formaliserad samverkan mellan Lindengymnasiet och folkbiblioteket på Kulturhuset 
Ängeln. Duveholmsgymnasiets bibliotek servar tre skolor som är lokaliserade under samma tak; 
Duveholmsgymnasiet, Katrineholms Tekniska College samt den anpassade gymnasieskolan. 

”Eleverna ska också kunna orientera sig och agera i en komplex verklighet med stort 
informationsflöde, ökad digitalisering och snabb förändringstakt. Deras förmåga att finna, 
tillägna sig och använda ny kunskap blir därför viktig. Eleverna ska träna sig att tänka kritiskt, att 
granska information och förhållanden och att inse konsekvenserna av olika alternativ. På så vis 
närmar sig eleverna ett vetenskapligt sätt att tänka och arbeta.” (Gy11) 

Eleverna ska få de förutsättningar som krävs för att klara skolan. Gymnasiebiblioteket är en del 
av detta. Gymnasiebibliotekets pedagogiska funktion ska vara en väl integrerad del av 
undervisningen och en del av skolans systematiska kvalitetsarbete.  

Bibliotekarierna ska erbjuda att dela med sig av sin kompetens inom medie- och 
informationskunnighet, instruera och vägleda elever exempelvis i informationssökning, sök- och 
källkritik. Gymnasiebibliotekarierna ansvarar för att utveckla och dela med sig av sin kompetens 
kring vetenskapligt material och referenshantering, tillgängliggöra vetenskapligt material samt 
medverka till att rusta eleverna inför fortsatta studier. De kan också erbjuda samverkan med 
elever och lärare kring planering och genomförande av gymnasiearbetet. 

Språkutveckling är en livslång process och gymnasiebibliotekets utbud ska vara anpassat för 
och främja elevernas språkliga förmåga och stimulera till läsning. 

Det ska finnas medieanslag och andra resurser som möjliggör verksamhetens alla delar. 

Biblioteket ska stötta elever i behov av anpassningar eller särskilt stöd och skolbiblioteksmiljön 
ska vara ändamålsenlig, tillgänglig, inkluderande, lugn och trygg samt har plats för samtal och 
studier. 

Vuxenutbildning 
Det finns ingen formaliserad samverkan gällande biblioteksverksamhet mellan Viadidakt och 
kulturförvaltningen.  

Att ha möjlighet att använda sig av bibliotek är viktigt för vuxna som studerar inom kommunal 
vuxenutbildning. Av läroplanen för vuxenutbildningen framgår att det är vuxenutbildningens 
ansvar att eleverna kan använda bibliotek och deras resurser. 

I Katrineholms kommun är det Viadidakt som ansvarar för verksamhetsområdet 
vuxenutbildning och arbetsmarknad. Det innefattar svenska för invandrare, grundläggande 
vuxenutbildning och gymnasial vuxenutbildning. Här ingår även samhällsorientering för 
nyanlända enligt lag om samhällsorientering för vissa nyanlända invandrare. 

Viadidakt ansvarar även för kommunens lärcenter; Campus Viadidakt. Här finns lokaler, 
utrustning och service för studier vid högskola, universitet och yrkeshögskola.   

Inom området arbetsmarknad genomförs arbetsmarknadsinsatser för personer som står 
utanför arbetsliv och utbildning, med fokus på övergång till studier, arbete och egen försörjning. 
Prioriterad målgrupp i arbetet är individer med beslut om försörjningsstöd enligt 
socialtjänstlagen.  
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Viadidakt samordnar även kommunala feriearbeten för ungdomar och biblioteksverksamheten 
erbjuder kompetenshöjande ferieplatser. 

Inom folkbibliotekets uppdragsområde ingår språkstimulerande och utbildningsfrämjande 
inslag inom fritidsverksamheten. Detta bygger på frivilligt deltagande på fritiden. Folkbiblioteket 
tillhandahåller enstaka exemplar av kurslitteratur inom vuxenutbildningens område. 

Inom området arbetsmarknad finns sedan flera år ett icke formaliserat samarbete mellan 
Viadidakt och kulturförvaltningen där biblioteksverksamheten tar emot personer som står 
utanför arbetsliv och utbildning. 
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Genomförande och 
uppföljning 
Biblioteksplanen ska vara ett strategiskt dokument som verksamheterna finner vägledning och 
stöd i. Den ska användas aktivt och följas upp kontinuerligt under planperioden. 

Förvaltningarna i Katrineholms kommun bryter ner kommunplanens övergripande mål, 
resultatmål och aktiviteter och planerar verksamheterna årligen. I bibliotekens process för 
verksamhetsplanering används även biblioteksplanen för fördjupad styrning.  Under 
planperioden ska verksamheterna bryta ner biblioteksplanen i sina årliga handlingsplaner inom 
ramen för förvaltningarnas mål och aktiviteter. 

Arbetet med biblioteksverksamheten i Katrineholms kommun berör flera nämnder. I förslaget 
läggs ansvaret för att samordna uppföljningen av biblioteksplanen på kulturnämnden. En 
halvtidsuppföljning ska lämnas till kommunstyrelsen under 2025. Uppföljning sker även vid 
planperiodens slut. 
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Övriga 
biblioteksorganisationer i 
Katrineholm 

Regionens bibliotek 
Region Sörmland driver bibliotek inom verksamhetsområdena Kultur och Utbildning respektive 
Hälso- och Sjukvård. 

Åsa Folkhögskola har dans- och musikinriktning med ca 250-300 elever. Här finns ett 
mediebestånd men ingen biblioteksansvarig medarbetare. 

Sjukhusbiblioteken i Sörmland har två bibliotek som är placerade i Katrineholms kommun; dels 
på Regionsjukhuset Karsudden och dels på Kullbergska sjukhuset. Biblioteken är en del av 
Centrum för klinisk forskning och stödjer regionens anställda och till viss del även studenter inom 
hälso- och sjukvårdsområdet. 

Regionens bibliotek styrs av Region Sörmlands biblioteksplan och innefattas inte i Katrineholms 
kommuns biblioteksplan. 

Fristående skolor 
Den fristående skolan, Kunskapsskolan, är en grundskola för år 4-9. Det finns inget samarbete 
mellan Kunskapsskolan och Katrineholms bibliotek. Kunskapsskolan innefattas inte av 
Katrineholms kommuns biblioteksplan, men uppmuntras att ha kännedom om biblioteksplanen 
och inkludera den i sin verksamhet utifrån sina förutsättningar. Skolbiblioteken på friskolorna 
granskas, precis som de kommunala, av Skolinspektionen. 
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§ 7    KS/2024:18 

Revidering av socialnämndens respektive vård- och 
omsorgsnämndens reglemente  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta följande ändringar i 
socialnämndens respektive vård- och omsorgsnämndens reglemente enligt följande: 

Socialnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Vård- och omsorgsnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Vård- och omsorgsnämnden disponerar tillsammans med socialnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Reservation 

Mot beslutet och till förmån för sitt eget yrkande reserverar sig Tony Rosendahl (V). Den 
skriftliga reservationen redovisas som bilaga B. 

Sammanfattning av ärendet 

En sammanslagning av socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen kommer 
att genomföras under första delen av 2024. Med anledning av sammanslagningen 
behöver reglementena för respektive nämnd ändras. Följande nya texter föreslås 
avseende förvaltningsorgan i reglementena 

Socialnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 
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Ordförandens sign Justerandes sign 

Vård- och omsorgsnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Vård- och omsorgsnämnden disponerar tillsammans med socialnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Förslaget till ändringar har remitterats till socialnämnden och vård- och 
omsorgsnämnden som inte hade något att erinra mot förslaget. 

Ärendets handlingar 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-24 

 Socialnämndens protokoll, 2024-01-02, § 6 

 Vård- och omsorgsnämndens protokoll, 2024-01-25, § 6 

Kommunstyrelsens överläggning 

Under kommunstyrelsens överläggning yttrar sig Tony Rosendahl (V) och Johan 
Söderberg (S). 

Förslag och yrkande 

Tony Rosendahl (V) yrkar i första hand på återremiss med motiveringen: för att kunna 
genomföra en demokratisk process med politisk beredning av sammanslagningen. I 
andra hand yrkar han på avslag. 

Ordföranden, Johan Söderberg (S), yrkar avslag på Tony Rosendahl (V) 
återremissyrkande och att ärendet ska avgöras idag. 

Beslutsgång 

Efter avslutad överläggning redogör ordföranden för sitt förslag till propositionsordning 
som innebär att han avser att först ställa proposition på om ärendet ska avgöras idag 
eller återremitteras. Finner han att ärendet ska avgöras idag avser han att ställa 
proposition på förvaltningens förslag till beslut och Tony Rosendahl (V) avslagsyrkande. 
Propositionsordningen godkänns av kommunstyrelsen. I enlighet med detta ställer han 
proposition på om ärendet ska avgöras idag eller återremitteras och finner att ärendet 
ska avgöras idag. Han ställer därefter proposition på förvaltningens förslag till beslut och 
Tony Rosendahl (V) avslagsyrkande och finner att kommunstyrelsen biträder 
förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 



Bilaga B kommunstyrelsen 2024-01-31, § 7 

 

Reservation - Revidering av socialnämndens respektive vård och 
omsorgsnämndens reglemente KS/2024:18 

Katrineholms kommunfullmäktige har, som kommunens högsta beslutande organ, i början 
av mandatperioden fastslagit kommunens nämnd- och förvaltningsorganisation. Därför 
anser vi att det enda rätta är också att kommunfullmäktige beslutar om ändringar i 
förvaltningsorganisationen. Det är en viktig demokratisk princip. Att kommunledningen och 
majoriteten sätter sig över demokratiskt fattade beslut är inte acceptabelt. 

Vi anser att innan några beslut om nya nämndreglementen ska tas så ska vi först ha en 
politisk process kring en eventuell sammanslagning av förvaltningar med en ordentlig 
utredning, konsekvensanalys och slutligen ett politikiskt beslut taget av Katrineholms 
kommunfullmäktige. 

Jag yrkade i första hand på en återremiss för att kunna genomföra en demokratisk process 
med politisk beredning av sammanslagningen och i andra hand på avslag på förslaget till 
beslut. 

Då jag inte fick gehör för mina yrkanden reserverar jag mig mot beslutet. 

 

Tony Rosendahl (V) 

 

 

Katrineholm 31/1 - 2024
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Datum 

2024-01-24 
Vår beteckning 

KS/2024:18 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Marie Sandström Koski 
Handläggare telefon 

0150-57000 
Handläggare e-post 

Marie.SandstromKoski@katrineholm.se 

Revidering av socialnämndens respektive vård- och 
omsorgsnämndens reglemente 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta följande ändringar i 
socialnämndens respektive vård- och omsorgsnämndens reglemente enligt följande: 

Socialnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett gemensamt 
förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och omsorgsnämnden. 

Vård- och omsorgsnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Vård- och omsorgsnämnden disponerar tillsammans med socialnämnden ett gemensamt 
förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och omsorgsnämnden. 

Sammanfattning av ärendet 
En sammanslagning av socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen kommer att 
genomföras under första delen av 2024. Med anledning av sammanslagningen behöver 
reglementena för respektive nämnd ändras. Följande nya texter föreslås avseende 
förvaltningsorgan i reglementena 

Socialnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett gemensamt 
förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och omsorgsnämnden. 

Vård- och omsorgsnämnden: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Vård- och omsorgsnämnden disponerar tillsammans med socialnämnden ett gemensamt 
förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och omsorgsnämnden. 



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

Kommunledningsförvaltningen 
Datum 

2024-01-24 

Vår beteckning 

KS/2024:18 - 1.3.1 - 
Styrande dokument 

 

Förslaget till ändringar har remitterats till socialnämnden och vård- och omsorgsnämnden 
som inte hade något att erinra mot förslaget. 

Ärendets handlingar 
 Socialnämndens protokoll, 2024-01-02, § 6 

 Vård- och omsorgsnämndens protokoll, 2024-01-25 (handlingen utskickas senare) 

 

 

Marie Sandström Koski 
Nämndadministrativ chef 

Beslutet skickas till: 

Socialnämnden 

Vård- och omsorgsnämnden 

Akten 
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§ 6    SOCN/2023:111  

Yttrande över remiss av förslag på ändring i 
socialnämndens reglemente  

Socialnämndens beslut 

Socialnämnden ställer sig bakom socialförvaltningens yttrande och översänder det till 
kommunstyrelsen. 

Reservation 

Mot beslutet och till förmån för Thomas Seligs (V) yrkande reserverar sig Thomas Selig 
(V) och Dag Dunås (KD). Den skriftliga reservationen redovisas som bilaga A. 

Sammanfattning av ärendet 

En sammanslagning av socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen kommer 
att genomföras under första delen av 2024. Med anledning av sammanslagningen 
behöver reglementena för respektive nämnd ändras. Kommunstyrelsen föreslår följande 
nya texter avseende förvaltningsorgan i socialnämndens reglemente: 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Socialförvaltningen har inga invändningar mot förslaget.  

Ärendets handlingar 

 Tjänsteskrivelse daterad 2023-12-22 

 Kommunstyrelsens beslut 2023-12-13 § 279 

Socialnämndens överläggning 

Under socialnämndens överläggning yttrar sig Martin Edgélius (M), Thomas Selig (V), 
Roger Ljunggren (S) och Dag Dunås (KD). 

Yrkande och förslag 

Thomas Selig (V) yrkar i första hand på att ärendet återremitteras och i andra hand på 
avslag till förslaget. 

Roger Ljunggren (S) yrkar på förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
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Ordförandens sign Justerandes sign 

Efter avslutad överläggning redogör ordföranden för sitt förslag till beslutsgång vilken 
godkänns av nämnden. I enlighet med detta ställer ordförande först proposition på om 
ärendet ska avgöras idag eller återremitteras. Ordförande finner att nämnden beslutar 
att ärendet ska avgöras idag. Därefter ställer ordförande förvaltningens förslag till beslut 
mot Thomas Seligs (V) yrkande. Ordförande finner att nämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag. 
 

Beslutet skickas till: 

Kommunstyrelsen 

Akten 

 



Vänsterpartiet
Katrineholm

Katrineholm, 2 jan 2024

Yttrande över remiss av förslag på
ändring av socialnämndens reglemente
Bakom rubriken "yttrande över remiss av förslag på socialnämndens reglemente" gömmer
sig kanske ett av de viktigaste organisatoriska ärenden som socialnämnden har att ta
ställning till under denna mandatperiod. Ärendet handlar om en möjlig sammanslagning
av socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen.

Återremissyrkande
Syftet med en remissrunda är att ge ett tillförlitligt och allsidigt belyst underlag för ett
förslag till beslut, där fördelar och nackdelar vägs mot varandra. Beslutsfattarna ska ges
en gedigen genomgång av vilka e�ekter ett förslag kan få för att med den information
som underlag fatta ett väl avvägt beslut.

Socialförvaltningens förslag till remissvar är möjligen det bästa exemplet på ett riktigt
dåligt exempel. Det innehåller varken fördelar eller nackdelar. Det innehåller i själva
verket inte en enda e�ekt som en sammanslagning av socialförvaltningen och vård- och
omsorgsförvaltningen skulle medföra. Det innehåller i materiellt hänseende rent av
absolut ingenting, annat än klipp-och-klistra från remissanvisningarna med en enda
egenproducerade mening: "Socialförvaltningen har inga invändningar mot förslaget."

Jag yrkar därför i första hand att ärendet återremitteras till förvaltningen för en
remissbehandling värt namnet.

Avslagsyrkande
Eftersom jag inte kommer få gehör för mitt återremissyrkande behöver jag ta ställning i
sak.

Det kan mycket väl finnas fördelar (som samordnings- och e�ektiviseringsvinster) om
socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningarna slås ihop. Det får vi dock
aldrig veta, eftersom det saknas allt som kommer ens i närhet av en konsekvensanalys.

Tyngst väger dock att ärendets hantering är bara ännu ett av många exempel där
kommunledningen i Katrineholm visar sin ringaktning av demokratiska principer.
Katrineholms kommunfullmäktige har, som kommunens högsta beslutande organ, i
början av mandatperioden fastslagit kommunens nämnd- och förvaltningsorganisation.
Det beslutet kan inte kommunledningen ensidigt trotsa emot och sätta sig över.

Bilaga A - socialnämnden 2024-01-02 § 6



Vänsterpartiet
Katrineholm

Vår parlamentariska demokrati bygger som tur är inte på Führerprincipen där en
allsmäktig ledning kan fatta enväldiga beslut även om de tveklöst strider mot
kommunfullmäktiges beslut och kommunallagen.

All o�entlig makt i Sverige utgår från folket. Den förverkligas genom ett representativt
och parlamentariskt statsskick, där de parlamentariska församlingarna är de högsta
beslutande organen. Den där lilla, �antiga detaljen kan det vara värt att påminna
Katrineholms kommunledning om, även om jag måste medge att den inte är mer
betydelsefull än att den är den mest centrala principen som hela vårt statsskick vilar på.

Jag yrkar därför att ärendet avslås.

Eftersom jag inte fick gehör för mina yrkanden reserverar jag mig mot beslutet

�omas Selig,
ledamot (V)
Socialnämnden Katrineholm

— 2 —
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§ 6    VON/2023:68  

Yttrande över revidering av socialnämndens reglemente 
respektive vård- och omsorgsnämndens reglemente  

Vård- och omsorgsnämndens beslut 

Vård- och omsorgsnämnden har inga synpunkter på förslagen till revidering av 
socialnämndens och vård- och omsorgsnämndens reglementen men föreslår en 
redaktionell ändring under § 7 i vård- och omsorgsnämndens reglemente så att vård- 
och omsorgsnämnden står först, före socialnämnden. 

Reservation 

Göran Svenningsson (V) reserverar sig mot nämndens beslut. Reservationen redovisas 
skriftligt i protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen har den 12 december 2023, § 279, översänt förslag till revidering av 
reglementen för socialnämnden och vård- och omsorgsnämnden. 

En sammanslagning av socialförvaltningen och vård- och omsorgsförvaltningen kommer 
att genomföras under första delen av 2024. Med anledning av sammanslagningen 
behöver reglementena för respektive nämnd ändras. Följande nya texter föreslås 
avseende förvaltningsorgan i reglementena 

Socialnämnden 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Vård- och omsorgsnämnden 

§ 7 Förvaltningsorgan 

Socialnämnden disponerar tillsammans med vård- och omsorgsnämnden ett 
gemensamt förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är vård- och 
omsorgsnämnden. 

Vård- och omsorgsförvaltningens bedömning 

Vård- och omsorgsförvaltningen har inga synpunkter på kommunstyrelsens förslag till 
ändring i nämnda reglementen. 
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Ordförandens sign Justerandes sign 

Vård- och omsorgsnämndens överläggning 

Under vård- och omsorgsnämndens överläggning yttrar sig Johanna Karlsson (S), Göran 
Svenningsson (V) och Ewa Callhammar (L) samt förvaltningschef Anna-Lena Ramstedt 
och nämndsekreterare Mona Kjellström. 

Förslag och yrkande 

Johanna Karlsson (S) föreslår en redaktionell ändring under § 7 i vård- och 
omsorgsnämndens reglemente så att vård- och omsorgsnämnden står först, före 
socialnämnden. 

Göran Svenningsson (V) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag till revidering av 
reglementena. 

Beslutsgång 

Efter avslutad överläggning godkänner nämnden ordförandens förslag till beslutsgång. 

Ordföranden ställer förvaltningens förslag med ovan föreslagen redaktionell ändring 
mot Göran Svenningssons yrkande om avslag. 

Hon finner att nämnden beslutar i enlighet med förvaltningens förslag med ovan 
föreslagen redaktionell ändring. 

Beslutet skickas till: Kommunledningsförvaltningen  
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Ordförandens sign Justerandes sign 

Reservation vid vård-och omsorgsnämnden 
sammanträde 240124 

Gäller ”Yttrande över förslag till revidering av reglementen för 
socialnämnden och vård- och omsorgsnämnden” 

Jag reserverar mig mot nämndens beslut att inte ha synpunkter på kommunstyrelsens 
förslag till revidering av socialnämndens och vård- och omsorgsnämndens reglementen 
med avseende att genomföra en sammanslagning av de båda nämnderna. 
Vänsterpartiet anser att en sådan sammanslagning är en kommunövergripande fråga 
som borde utredas med risk- och konsekvensanalyser och beslutas om i 
kommunfullmäktige. En demokratisk fråga för oss. 

Göran Svenningson 
Ledamot för Vänsterpartiet 
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§ 8    KS/2023:76 

Svar på motion om skräp i korgen och inte på backen  

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad med hänvisning till inkomna 
yttranden. 

Reservation 

Mot beslutet och till förmån för sitt eget yrkande reserverar sig Joha Frondelius (KD). 

Sammanfattning av ärendet 

Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och 
tekniknämndens och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande 
yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder 
mot nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- 
och tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Samtliga remissinstanser föreslår att motionen ska anses vara besvarad med hänvisning 
till det arbete som redan görs i kommunen mot nedskräpning. 

Ärendets handlingar 

 Ordförandens förslag till beslut, 2024-01-24 

 Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-24 

 Bygg- och miljönämndens beslut, 2023-12-20, § 128 

 Service- och tekniknämndens beslut, 2023-06-22, § 52 

 Service- och teknikförvaltningens tjänsteskrivelse 

 Bildningsnämndens beslut, 2023-06-20, § 46 

 Bildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 

 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

Kommunstyrelsens överläggning 

Under kommunstyrelsens överläggning yttrar sig Joha Frondelius (KD). 

  



 
Protokollsutdrag 

 Sammanträdesdatum Sida 

Kommunstyrelsen 2024-01-31 2 (2) 

   

Ordförandens sign Justerandes sign 

Förslag och yrkande 

Joha Frondelius (KD) yrkar bifall till motionen. 

Beslutsgång 

Efter avslutad överläggning redogör ordföranden för sitt förslag till propositionsordning 
som godkänns av kommunstyrelsen. I enlighet med detta ställer han proposition på 
ordförandens förslag till beslut och Joha Frondelius (KD) yrkande. Han finner att 
styrelsen biträder ordförandens förslag till beslut. 

 

Beslutet skickas till: 

Akten 



 
 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38 Org.nummer 212000-0340 
Kommunledningsförvaltningen Telefax:   
641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Ordförandeförslag Sida 1 (1) 

Datum 

2024-01-24 
Vår beteckning 

KS/2023:76 - 1.2.6 - 
Initiativ från 
förtroendevalda, nämnd, 
revisorer, bolag, 
fullmäktigeberedning 

 

Mottagare: 

Kommunstyrelsen 

Ordförandeförslag - Svar på motion om skräp i korgen 
och inte på backen 
Ordförandens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen besvarad med 
hänvisning till inkomna yttranden. 

Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Fredsgatan 38 Org.nummer 212000-0340 

Kommunledningsförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2024-01-24 
Vår beteckning 

KS/2023:76 - 1.2.6 - 
Initiativ från 
förtroendevalda, nämnd, 
revisorer, bolag, 
fullmäktigeberedning 

Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Axel Stenbeck 
Handläggare telefon 

0150-570 80 
Handläggare e-post 

Axel.Stenbeck@katrineholm.se 

Svar på motion om skräp i korgen och inte på backen 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kommunledningsförvaltningen lämnar inget förslag till beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och tekniknämndens 
och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder mot 
nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- och 
tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Samtliga remissinstanser föreslår att motionen ska anses vara besvarad med hänvisning till 
det arbete som redan görs i kommunen mot nedskräpning. 

Ärendets handlingar 
 Bygg- och miljönämndens beslut 2023-12-20 § 128 

 Service- och tekniknämndens beslut 2023-06-22 § 52 

 Service- och teknikförvaltningens tjänsteskrivelse 

 Bildningsnämndens beslut 2023-06-20 § 46 

 Bildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 

 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

Remissvar 
I service- och tekniknämndens reglemente framgår det att nämnden ansvarar för skötseln 
av grönområden, torg, friluftsanläggningar, lekplatser och annan kommunal mark. Det 
strategiska och sammanhållande ansvaret mot nedskräpning ligger på 
samhällsbyggnadsförvaltningen.   



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

Kommunledningsförvaltningen 
Datum 

2024-01-24 

Vår beteckning 

KS/2023:76 - 1.2.6 - 
Initiativ från 
förtroendevalda, 
nämnd, revisorer, 
bolag, 
fullmäktigeberedning 

 

Bildningsnämnden och service- och tekniknämnden konstaterar i sina remissvar att vikten 
av att minska nedskräpningen i kommunen betonas både i Avfallsplan 2023-2032 och i 
Kommunplan 2023-2026. Vilket ger nämnderna en tydlig vägledning gällande vad som ska 
uppnås.  

Bygg- och miljönämnden konstaterar i sitt remissvar att kommunen har en handlingsplan 
för nedskräpning från 2021 som just nu är under revidering. I den nya versionen tas frågan 
om ytterligare insatser för att minska nedskräpningen på gator och kring skolor med. 

Bygg- och miljönämnden redogör vidare för de insatser som görs idag i form av samarbeten 
med Städa Sverige och Skräpplockardagarna samt årliga skräpmätningar och andra 
kommunikationsinsatser. 

Axel Stenbeck 
Utredare 

Beslutet skickas till: 

Motionärerna 

Akt 

 







 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Service- och tekniknämnden 2023-06-22 1 (2) 

   

 

§ 52    STN/2023:79  

Yttrande över motion om skräp i korgen och inte på 
backen  

Service- och tekniknämndens beslut 

Service- och tekniknämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att anse motionen 
besvarad. 

Reservation 

Joha Frondelius reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget yrkande. 

Sammanfattning av ärendet 

Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och 
tekniknämndens och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande 
yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder 
mot nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- 
och tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Service- och teknikförvaltningen kan konstatera att vikten av att minska nedskräpningen 
i kommunen betonas både i Avfallsplan 2023-2032 och i Kommunplan 2023-2026. Det 
kommungemensamma arbete som utgår från dessa dokument kompletteras bland 
annat av att service- och tekniknämnden genom sitt reglemente ansvarar för skötseln av 
grönområden, torg, friluftsanläggningar, lekplatser och annan kommunal mark. 

Service- och teknikförvaltningens bedömning är att dessa styrsignaler sammantaget ger 
nämnder och förvaltningar en tydlig vägledning gällande vad som ska uppnås. 

Ärendets handlingar 

 Ordförandeförslag daterat 2023-06-13 

 Tjänsteskrivelse daterad 2023-06-05 

 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

Service- och tekniknämndens överläggning 

Under service- och tekniknämndens överläggning yttrar sig Anneli Hedberg (S) och Joha 
Frondelius (KD)  



 
Protokollsutdrag 

 Sammanträdesdatum Sida 

Service- och tekniknämnden 2023-06-22 2 (2) 

   

Ordförandens sign Justerandes sign 

Yrkande och förslag 

Joha Frondelius (KD) yrkar bifall till motionen. 

Fredrik Ahlman (M) yrkar bifall till ordförandes förslag till beslut 

Beslutsgång 

Efter avslutad överläggning redogör ordföranden för sitt förslag till propositionsordning 
som godkänns av service- och tekniknämnden. I enlighet med detta ställer hon 
proposition på ordförandes förslag till beslut och Joha Frondelius (KD) yrkande. 
Ordförande finner att nämnden beslutar i enlighet med ordförandeförslaget. 

 

Beslutet skickas till:  

Kommunstyrelsen 

Akten 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: Rådmannen, Västgötagatan 18 Org.nummer 212000-0340 

Service- och teknikförvaltningen Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2023-06-05 
Vår beteckning 

STN/2023:79 - 1.4 - 
Planering och uppföljning 
av verksamheten 

Service- och teknikförvaltningen 
 

Mottagare: 

Service- och tekniknämnden 
Vår handläggare 

Anders Jansson 
Handläggare telefon 

0150-488047 
Handläggare e-post 

Anders.Jansson@katrineholm.se 

Yttrande över motion om skräp i korgen och inte på 
backen 

Förvaltningens förslag till beslut 
Service- och teknikförvaltningen lämnar inget förslag till beslut. 

Sammanfattning av ärendet 
Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och tekniknämndens 
och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder mot 
nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- och 
tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Service- och teknikförvaltningen kan konstatera att vikten av att minska nedskräpningen i 
kommunen betonas både i Avfallsplan 2023-2032 och i Kommunplan 2023-2026. Det 
kommungemensamma arbete som utgår från dessa dokument kompletteras bland annat 
av att service- och tekniknämnden genom sitt reglemente ansvarar för skötseln av 
grönområden, torg, friluftsanläggningar, lekplatser och annan kommunal mark. 

Service- och teknikförvaltningens bedömning är att dessa styrsignaler sammantaget ger 
nämnder och förvaltningar en tydlig vägledning gällande vad som ska uppnås. 

Ärendets handlingar 
 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

 

Förvaltningens bedömning 
Trots ökade insatser finns i Katrineholms kommun fortsatta problem med nedskräpning i 
naturen och i bebyggda miljöer. Samtidigt finns en tydlig ambition om att ändra på detta.  

Att minska nedskräpningen är ett av fyra prioriterade målområden i Avfallsplan 2023-2032 
(KF 2022-09-19, § 98). För detta arbete läggs ett strategiskt och sammanhållande ansvar på 
samhällsbyggnadsförvaltningen. Samhällsbyggnadsförvaltningen ska bland annat tillse att 



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

Service- och teknikförvaltningen 
Datum 

2023-06-05 

Vår beteckning 

STN/2023:79 - 1.4 - 
Planering och 
uppföljning av 
verksamheten 

 

det ska finnas en aktuell plan för minskad nedskräpning i kommunen och genomföra årliga 
skräpmätningar.  

I Kommunplan 2023-2026 betonas också arbetet för att minska nedskräpning som en viktig 
trygghetsskapande faktor. Till resultatmålet ”den upplevda tryggheten i offentliga miljöer 
ska öka” ska bland annat samhällsbyggnadsförvaltningen, service- och tekniknämnden och 
bildningsnämnden bidra. Det kommungemensamma arbete som utgår från dessa 
dokument kompletteras bland annat av att service- och tekniknämnden genom sitt 
reglemente ansvarar för skötseln gällande grönområden, torg, friluftsanläggningar, 
lekplatser och annan kommunal mark.  

Kopplat till läroplanerna för förskola och skola pågår inom bildningsförvaltningen redan 
idag flera insatser för att minska nedskräpningen. På exempelvis Järvenskolan har det köpts 
in skräpplockarutrustning och alla elever deltar i skräpplockaraktiviteter som då kopplas till 
olika ämnen i skolan.  

Service- och teknikförvaltningen delar motionärernas uppfattning om att det är angeläget 
att minska nedskräpningen i kommunen, både i anslutning till skolor och på andra platser. 
Samtidigt är det förvaltningens bedömning att det redan finns politiskt beslutade 
styrsignaler kring detta som ger en tydlig vägledning om vad som ska uppnås. För detta 
arbete är en ökad samverkan mellan förvaltningar, kommunala bolag, företag och andra 
aktörer en av flera viktiga förutsättningar. 

Motionärerna gör i förslaget även en koppling till en annan motion om införandet av 
idéburet offentligt partnerskap för skötseln av en förenings hemmaarena. Enligt denna 
motion skulle idrottsföreningar, som en del av en överenskommelse med kommunen, även 
erbjudas att bidra till arbetet med att hålla kommunen ren. Vid sitt sammanträde i april 
beslutade service- och tekniknämnden att föreslå kommunfullmäktige att motionen skulle 
avslås (STN 2023-04-20, § 35). Det bör dock noteras att det gällande skräpplockning finns en 
etablerad samverkan mellan kommunen och föreningslivet. Denna samverkan sker i 
huvudsak genom kommunens samarbete med organisationerna Håll Sverige rent och Städa 
Sverige. 

 

Pierre Jansson 
Förvaltningschef 

Beslutet skickas till: kommunstyrelsen, akten 

 



 

PROTOKOLLSUTDRAG 
 Sammanträdesdatum Sida 

Bildningsnämnden 2023-06-20 1 (2) 

   

 

§ 46    BIN/2023:150  

Motion - Skräp i korgen och inte på backen  

Bildningsnämndens beslut 

Bildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att motionen ska anses besvarad 

Sammanfattning av ärendet 

Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och 
tekniknämndens och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande 
yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder 
mot nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- 
och tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Samtliga remitterade nämnder kan konstatera att vikten av att minska nedskräpningen i 
kommunen betonas både i Avfallsplan 2023–2032 och i Kommunplan 2023-2026. Det 
kommungemensamma arbete som utgår från dessa dokument kompletteras bland 
annat av att service- och tekniknämnden genom sitt reglemente ansvarar för skötseln av 
grönområden, torg, friluftsanläggningar, lekplatser och annan kommunal mark. 

Både bildningsförvaltningens och service- och teknikförvaltningens bedömning är att 
dessa styrsignaler sammantaget redan ger nämnder och förvaltningar en tydlig 
vägledning gällande vad som ska uppnås. 

Ärendets handlingar 

 Tjänsteskrivelse 2023-06-02 

 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

Överläggning 

Under bildningsnämndens överläggning yttrar sig enhetschef Johanna Siverskog och 
Ulrica Truedsson (S).  

 

Beslutet skickas till:  

Kommunstyrelsen  

Akten 



 
Protokollsutdrag 

 Sammanträdesdatum Sida 

Bildningsnämnden 2023-06-20 2 (2) 

   

Ordförandens sign Justerandes sign 

 

 



 

 KATRINEHOLMS KOMMUN Besöksadress: /Eget_Adressat/ Org.nummer 212000-0340 

BILDNINGSFÖRVALTNINGEN Telefax:   

641 80 KATRINEHOLM   www.katrineholm.se 

 

Tjänsteskrivelse Sida 1 (2) 

Datum 

2023-06-02 
Vår beteckning 

BIN/2023:150 - 1.2.6 - 
Initiativ från 
förtroendevalda, nämnd, 
revisorer, bolag, 
fullmäktigeberedning 

BILDNINGSFÖRVALTNINGEN 

Förvaltningskontoret 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

Johanna Siverskog 
Handläggare telefon 

0150-570 46 
Handläggare e-post 

Johanna.Siverskog@katrineholm.se 

Yttrande över motion om skräp i korgen och inte på 
backen 

Förvaltningens förslag till beslut 
Bildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen vara besvarad 

Sammanfattning av ärendet 
Joha Frondelius (KD) och Björn Wahlund (L) har lämnat en motion om åtgärder för att 
minska nedskräpningen i Katrineholm. Utifrån situationen vid Järvenskolan, inklusive 
skolans närområde, föreslås att ett samarbete initieras mellan service- och tekniknämndens 
och bildningsnämndens verksamheter. Motionen utmynnar i följande yrkande: 

”att det påbörjas ett gemensamt arbete med återkommande information och åtgärder mot 
nedskräpningen i Katrineholm” 

Motionen har remitterats till bildningsnämnden, bygg- och miljönämnden och service- och 
tekniknämnden. Synpunkter i ärendet ska lämnas utifrån respektive nämnds 
ansvarsområde.  

Samtliga remitterade nämnder kan konstatera att vikten av att minska nedskräpningen i 
kommunen betonas både i Avfallsplan 2023–2032 och i Kommunplan 2023-2026. Det 
kommungemensamma arbete som utgår från dessa dokument kompletteras bland annat 
av att service- och tekniknämnden genom sitt reglemente ansvarar för skötseln av 
grönområden, torg, friluftsanläggningar, lekplatser och annan kommunal mark. 

Både bildningsförvaltningens och service- och teknikförvaltningens bedömning är att dessa 
styrsignaler sammantaget redan ger nämnder och förvaltningar en tydlig vägledning 
gällande vad som ska uppnås. 

Ärendets handlingar 
 Motion om skräp i korgen och inte på backen 

Förvaltningens bedömning 
Trots ökade insatser finns i Katrineholms kommun fortsatta problem med nedskräpning i 
naturen och i bebyggda miljöer. Samtidigt finns en tydlig ambition om att ändra på detta.  



 Tjänsteskrivelse Sida 2 (2) 

BILDNINGSFÖRVALTNINGEN 
Datum 

2023-06-02 

Vår beteckning 

BIN/2023:150 - 1.2.6 - 
Initiativ från 
förtroendevalda, 
nämnd, revisorer, 
bolag, 
fullmäktigeberedning 

 

Att minska nedskräpningen är ett av fyra prioriterade målområden i Avfallsplan 2023–2032 
(KF 2022-09-19, 98). För detta arbete läggs ett strategiskt och sammanhållande ansvar på 
samhällsbyggnadsförvaltningen. Samhällsbyggnadsförvaltningen ska bland annat tillse att 
det ska finnas en aktuell plan för minskad nedskräpning i kommunen och genomföra årliga 
skräpmätningar.  

I Kommunplan 2023–2026 betonas också arbetet för att minska nedskräpning som en viktig 
trygghetsskapande faktor. Till resultatmålet ”den upplevda tryggheten i offentliga miljöer 
ska öka” ska bland annat samhällsbyggnadsförvaltningen, service- och tekniknämnden och 
bildningsnämnden bidra. Det kommungemensamma arbete som utgår från dessa 
dokument kompletteras bland annat av att service- och tekniknämnden genom sitt 
reglemente ansvarar för skötseln gällande grönområden, torg, friluftsanläggningar, 
lekplatser och annan kommunal mark. 

Både service- och teknikförvaltningen och bildningsförvaltningen delar motionärernas 
uppfattning om att det är angeläget att minska nedskräpningen i kommunen, både i 
anslutning till skolor och på andra platser. Samtidigt är det förvaltningarnas bedömning att 
det redan finns politiskt beslutade styrsignaler kring detta som ger en tydlig och tillräcklig 
vägledning om vad som ska uppnås. För detta arbete är en ökad samverkan mellan 
förvaltningar, kommunala bolag, företag och andra aktörer en av flera viktiga 
förutsättningar. 

Kopplat till läroplanerna för förskola och skola pågår inom bildningsförvaltningen redan 
idag flera insatser för att minska nedskräpningen. Inom förskolan tränar barnen bland 
annat på vad som kan anses vara sopor och inte. Barnen tränar även sopsortering i olika 
kärl och man jobbar med återbruk. Både förskolor och skolor deltar i 
kommungemensamma och egna skräpplockardagar. På exempelvis Järvenskolan har det 
köpts in skräpplockarutrustning och alla elever deltar i skräpplockaraktiviteter som då 
kopplas till de olika ämnena i skolan. 

Johan Lindeberg 
Förvaltningschef 

Beslutet skickas till:  

Kommunstyrelsen  

Akten 

 



  



LIBERALERNA                                                                           Katrineholm 2024-01-05 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg och vård 
och omsorgs ordförande Johanna Karlsson om planeringen av renoveringarna 
av särskilda boenden. 

 

Kommunen håller på att renovera sina särskilda boenden men tyvärr så har man tomställt 
platser långa tider i väntan på renoveringarna. Tex blev Strandgården klart sommaren 2022 
och fram till oktober 2023 stod 16 platser tomma i väntan på att Norrgläntan skulle börja 
renoveras. Nu står 16 platser på Norrgläntan tomställda i väntan på renoveringar som väntas 
komma igång tidigast i mars/april. Detta kallar jag oansvarigt, det står varje månad omkring 
20 äldre i väntan på plats och detta kommer öka med den åldrande befolkningen. Nästa på 
tur är de särskilda boenden på Igelkotten och i Valla. De skall flyttas över till Furuliden i 
augusti/september 2024 enligt planeringen och Furuliden står klart maj/juni 2024 med 54 
platser. Renoveringen av Igelkotten och Valla är planerad att komma i gång i början av 2025.  

 

Nu till mina frågor till båda ordförandena: 

 

1. Varför kan inte kommunens fastighetsavdelning under samhällsbyggnads förvaltning 
samt vård och omsorgsförvaltningen leverera beställningarna i tid och fullständiga till 
KFAB så att renoveringarna kan komma igång i anslutning till att man tomställt? 

2. Tror ni en privat fastighetsägare skulle hantera det så dåligt, tex att Tegelstaden ska 
renovera lägenheter flyttar ut hyresgästerna och ett halvår/år låter lägenheterna stå 
innan man börjar med renoveringen? 

3. Kan det vara så att man med detta förfarande från kommunen inte vill ha fler platser 
till de äldre i kommunen för det kräver ju mer personal, ökad driftbudget till vård och 
omsorgsförvaltningen? 

4. Vi i Liberalerna kräver av kommunen att lämna in fullständiga beställningar till KFAB 
så att man kan gå i gång med renoveringarna i direkt anslutning till att man flyttar ur 
lokalerna, hur ställer ni er till det? 

5. Vi vet att byggföretagen varslar personal och har ont om byggjobb så det borde även 
vara samhällsekonomiskt att få igång dessa arbeten så fort som möjligt hur ser ni på 
det? 

 

 

Ewa Callhammar 

Liberalerna 
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Svar på interpellation gällande planeringen av renoveringar av särskilda 
boenden 
 
Ewa Callhammar (L) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan 
Söderberg (S) och vård och omsorgsnämndens ordförande Johanna Karlsson (S) om 
planeringen av renoveringarna av särskilda boenden. 
 
Interpellationen lyder: 
Kommunen håller på att renovera sina särskilda boenden men tyvärr så har man tomställt 
platser långa tider i väntan på renoveringarna. Tex blev Strandgården klart sommaren 2022 
och fram till oktober 2023 stod 16 platser tomma i väntan på att Norrgläntan skulle börja 
renoveras. Nu står 16 platser på Norrgläntan tomställda i väntan på renoveringar som 
väntas komma igång tidigast i mars/april. Detta kallar jag oansvarigt, det står varje månad 
omkring 20 äldre i väntan på plats och detta kommer öka med den åldrande befolkningen. 
Nästa på tur är de särskilda boenden på Igelkotten och i Valla. De skall flyttas över till 
Furuliden i augusti/september 2024 enligt planeringen och Furuliden står klart maj/juni 2024 
med 54 platser. Renoveringen av Igelkotten och Valla är planerad att komma i gång i början 
av 2025.  
 
Frågorna lyder: 
1. Varför kan inte kommunens fastighetsavdelning under samhällsbyggnads förvaltning samt 

vård och omsorgsförvaltningen leverera beställningarna i tid och fullständiga till KFAB så att 
renoveringarna kan komma igång i anslutning till att man tomställt? 

2. Tror ni en privat fastighetsägare skulle hantera det så dåligt, tex att Tegelstaden ska renovera 
lägenheter flyttar ut hyresgästerna och ett halvår/år låter lägenheterna stå innan man börjar 
med renoveringen? 

3. Kan det vara så att man med detta förfarande från kommunen inte vill ha fler platser till de 
äldre i kommunen för det kräver ju mer personal, ökad driftbudget till vård och 
omsorgsförvaltningen? 

4. Vi i Liberalerna kräver av kommunen att lämna in fullständiga beställningar till KFAB så att man 
kan gå i gång med renoveringarna i direkt anslutning till att man flyttar ur lokalerna, hur ställer 
ni er till det? 

5. Vi vet att byggföretagen varslar personal och har ont om byggjobb så det borde även vara 
samhällsekonomiskt att få igång dessa arbeten så fort som möjligt hur ser ni på det? 

 
Svaret på fråga 1 lyder: 
Kommunen har en väldigt liten och dessutom ny fastighetsavdelning. Avdelningen är under 
uppbyggnad men framförallt behöver kommunen samverka mer med KFAB gällande både 
renoveringar och nyproduktion. Kommunen behöver antingen bygga upp en 
beställarfunktion själva alternativt hitta bättre samverkansformer med KFAB som besitter en 
del beställarkompetens som kommunen idag saknar. Just nu pågår en fastighetsutredning 
som gör att utvecklingen till viss del stannat av. 
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Svaret på fråga 2 lyder: 
Hur privata fastighetsägare agerar överlåter vi till dom att svara på. Boendeplanen är 
komplex och att möjliggöra tömning på ett boende ställer krav på timing med inflytt på ett 
annat. Ett bostadsbolag har enbart utbud med vanliga lägenheter att ta hänsyn till, inte ens 
för dem kan det vara enkelt att tomställa hela hyreshus ifall de skulle ha samma brandkrav 
att verkställa som kommunen har nu exempelvis.  
 
Svaret på fråga 3 lyder: 
Absolut inte! Volymerna och behoven i verksamheterna styr utbyggnad eller avveckling, inte 
ekonomin. När det gäller utbyggnad av äldreomsorgen påbörjades planeringen redan för 
väldigt många år sedan. Vård- och omsorgsförvaltningen följer kontinuerligt behovet av 
platser och tillkomsten av nya platser förväntas följa behovet under åren för boendeplanen. 
Det är av vikt att ligga så nära det faktiska behovet som möjligt.  
 
Svaret på fråga 4 lyder: 
Vi håller med! När fastighetsuppdraget redovisas i mitten av mars behöver kommunen och 
KFAB ta ställning till hur vi ska arbeta med fastigheter framöver. Det gäller inte bara ägandet 
utan mer att öka samverkan och få ett koncernperspektiv i frågorna hos både kommunen 
och KFAB. 
Under hösten har inblandade aktörer arbetat fram en process för att ytterligare förbättra 
samarbetet inför framtida renoveringar.  
 
Svaret på fråga 5 lyder: 
Som sagt, behoven styr och vi följer boendeplanen. 
 
 
 
Johan Söderberg (S)         Johanna Karlsson (S) 
Kommunstyrelsens ordförande        Vård- och omsorgsnämndens ordförande 

 
 



            

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) 

Om trafiksäkerhet i Björkvik 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga cykelvägar 
finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 

För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela kommunen. 

I Björkvik finns cykelbana genom samhället längs väg 216. Mycket tung trafik passerar och 
övergångsstället vid vägen mot skolan och sporthallen upplevs otryggt. Infartsvägen mot skolan och 
sporthallen är heller inte anpassad till cyklister och gångare. 

En tunnel och förlängd cykelbana skulle väsentligt förbättra säkerheten. 

Mot bakgrund av detta vill vi fråga kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) följande: 

Vilka planer finns för att öka trafiksäkerheten i Björkvik? 
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Svar på interpellation gällande trafiksäkerheten i Björkvik 
 
Ingela Wallace(C) och Inger Fredriksson(C) har ställt fyra liknande interpellationer till 
kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) gällande trafiksäkerheten i Björkvik, 
Forssjö, Äsköping och Valla. Det som skiljer interpellationerna åt är i stort sett orterna. 
Eftersom interpellanterna valt att skriva fyra interpellationer bör jag ge fyra svar. Det kommer 
att betyda mycket upprepningar i mina svar.  
 
Interpellationerna lyder: 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga 
cykelvägar finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 
För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela 
kommunen. 
I Björkvik finns cykelbana genom samhället längs väg 216. Mycket tung trafik passerar och 
övergångsstället vid vägen mot skolan och sporthallen upplevs otryggt. Infartsvägen mot 
skolan och sporthallen är heller inte anpassad till cyklister och gångare. 
En tunnel och förlängd cykelbana skulle väsentligt förbättra säkerheten. 
 
Frågan lyder: 
1. Vilka planer finns för att öka trafiksäkerheten i Björkvik? 

 
Svaret lyder: 
Det är Trafikverket som ansvarar för den statliga vägen 216 genom Björkvik och väg 540 till 
skolan och sporthallen, inte Katrineholms kommun. Samhällsbyggnadsförvaltningen framför 
behov av förbättrad trafiksäkerhet till Trafikverkets samhällsplanerare.  Katrineholms 
kommun har inte rådighet att förändra utformningen på statliga vägar.  
Kommunen tog upp frågan igen år 2022 om gående- och cyklisters möjligheter att tryggt och 
säkert korsa Trafikverkets väg 216 till skolan men fick inte gehör.   
Det finns inte plats att bygga en tunnel under riksväg 216 mot skolan.   
Trafikverket utreder nu att anlägga bygdeväg på väg 540 mot skolan för att öka 
trafiksäkerheten genom att skapa mer eget utrymme för gående och cyklister och att 
motorfordons hastighet sänks av den åtgärden.  
Till 2022 års Länstransportplan lyfte kommunen in behovet av ny gång- och cykelbana från 
väg 216 till Björkviks skola. I Länstranportplanen beslutades att Trafikverket ska utreda frågan 
som en prioriterad brist i trafiksäkerhet och tillgänglighet i tätorter. Utredningen ska vara klar 
under 2024.   
I pågående framtagande av översiktsplan finns sträckan från väg 216 till skolan utpekad som 
utvecklingsstråk för gång- och cykel. Samråd har hållits i Björkvik och synpunkter på 
trafiksäkerhet diskuterat med boende i Björkvik. När översiktsplanen är beslutad kommer den 
användas som tyngd och argument att Trafikverket ska förbättra trafiksäkerheten över väg 
216 till Björkviks skola och sporthall.  
 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande



            

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) om 

Trafiksäkerheten i Forssjö 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga cykelvägar 
finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 

För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela kommunen. 

Centerpartiet var pådrivande för att Forssjö skulle få sin cykelbana för att fler skulle kunna 
cykelpendla till Katrineholm. Vi har också drivit på för hastighetskontroller i samhället. 

Sedan cykelbanan byggdes har Forssjö växt väsentligt och en helt ny förskola har öppnats i anslutning 
till Ragnars gärde. Däremot har gång- och cykelvägen inte byggts ut på motsvarande sätt längs väg 
546. Cykelvägen byter sida i samhället och slutar innan den når fram till badplatsen och 
Bruksholmarna. 

Sträckan i Forssjö fanns med som ett utvecklingsstråk i cykelplanen från 2015. 

Mot bakgrund av detta vill vi fråga kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) följande: 

Vad görs för att förbättra trafiksäkerheten i Forssjö? 

Anser du att insatserna är tillräckliga? 
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Svar på interpellation gällande trafiksäkerheten i Forssjö 
 
Ingela Wallace(C) och Inger Fredriksson(C) har ställt fyra liknande interpellationer till 
kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) gällande trafiksäkerheten i Björkvik, 
Forssjö, Äsköping och Valla. Det som skiljer interpellationerna åt är i stort sett orterna. 
Eftersom interpellanterna valt att skriva fyra interpellationer bör jag ge fyra svar. Det 
kommer att betyda mycket upprepningar i mina svar.  
 
Interpellationerna lyder: 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga 
cykelvägar finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 
För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela 
kommunen. 
Centerpartiet var pådrivande för att Forssjö skulle få sin cykelbana för att fler skulle kunna 
cykelpendla till Katrineholm. Vi har också drivit på för hastighetskontroller i samhället. 
Sedan cykelbanan byggdes har Forssjö växt väsentligt och en helt ny förskola har öppnats i 
anslutning till Ragnars gärde. Däremot har gång- och cykelvägen inte byggts ut på 
motsvarande sätt längs väg 546. Cykelvägen byter sida i samhället och slutar innan den når 
fram till badplatsen och Bruksholmarna. 
Sträckan i Forssjö fanns med som ett utvecklingsstråk i cykelplanen från 2015. 
 
Frågorna lyder: 
1. Vad görs för att förbättra trafiksäkerheten i Forssjö? 
2. Anser du att insatserna är tillräckliga? 

 
Svaret på fråga 1 lyder: 
Det är Trafikverket som ansvarar för den statliga vägen genom Forssjö, inte Katrineholms 
kommun. Samhällsbyggnadsförvaltningen har framfört behov av förbättrad trafiksäkerhet till 
Trafikverkets samhällsplanerare.  
Till 2022 års Länstransportplan lyfte kommunen behovet av att förlänga gång- och 
cykelbanan genom Forssjö till badet. Även behovet av säkrade passager från planerad gång- 
och cykelbana vid Råstocksvägen och Ändbäcksvägen för att göra det säkrare att korsa 
genomfarten. I Länstranportplanen beslutades att Trafikverket ska utreda frågan som en 
prioriterad brist i trafiksäkerhet och tillgänglighet i tätorter. Uppdraget ska vara klart under 
2024.   
 
Svaret på fråga 2 lyder: 
Ja, det anser jag. Kommunen har möten med Trafikverket om brister på statligt vägnät och 
hur de kan förbättras och tar fram underlag till Länstranportplanen för beslut där budget 
finns för statligt vägnät.   
 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande



            

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) om 

Trafiksäkerheten i Äsköping  
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga cykelvägar 
finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 

För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela kommunen. 

I Julita handlar det bland annat om att på ett säkert sätt kunna ta sig över väg 214 från Äsköping till 
idrottsplatsen Öljevi. Framförallt är det ungdomar som cyklar eller går till idrottsplatsen, som är 
välutbyggd med allaktivitetsplan, skjutbana och tennisbanor. Även skolan skulle kunna använda 
idrottsanläggningen, om vägen dit gjordes säkrare. 

Idag finns cykelbana, men det saknas en undergång (tunnel) samtidigt som hastigheten har ökats 
från 70 km i timmen till 80 på väg 214. Olycksriskerna är alltså stora. 

Mot bakgrund av detta vill vi fråga kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) följande: 

Vad har Katrineholms kommun gjort för att få till en hastighetssänkning till 60 kilometer i timmen på 
väg 214 vid infarten till Äsköping? 

Har kommunen tagit upp och drivit frågan om cykelbana med tunnel under mot Trafikverket? 

Anser du att insatserna är tillräckliga? 
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Svar på interpellation gällande trafiksäkerheten i Äsköping 
 
Ingela Wallace(C) och Inger Fredriksson(C) har ställt fyra liknande interpellationer till 
kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) gällande trafiksäkerheten i Björkvik, 
Forssjö, Äsköping och Valla. Det som skiljer interpellationerna åt är i stort sett orterna. 
Eftersom interpellanterna valt att skriva fyra interpellationer bör jag ge fyra svar. Det kommer 
att betyda mycket upprepningar i mina svar.  
 
Interpellationerna lyder: 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga 
cykelvägar finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 
För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela 
kommunen. 
I Julita handlar det bland annat om att på ett säkert sätt kunna ta sig över väg 214 från Äsköping 
till idrottsplatsen Öljevi. Framförallt är det ungdomar som cyklar eller går till idrottsplatsen, 
som är välutbyggd med allaktivitetsplan, skjutbana och tennisbanor. Även skolan skulle kunna 
använda idrottsanläggningen, om vägen dit gjordes säkrare. 
Idag finns cykelbana, men det saknas en undergång (tunnel) samtidigt som hastigheten har 
ökats från 70 km i timmen till 80 på väg 214. Olycksriskerna är alltså stora. 
 
Frågorna lyder: 
1. Vad har Katrineholms kommun gjort för att få till en hastighetssänkning till 60 kilometer i 

timmen på väg 214 vid infarten till Äsköping? 
2. Har kommunen tagit upp och drivit frågan om cykelbana med tunnel under mot 

Trafikverket? 
3. Anser du att insatserna är tillräckliga? 

 
Svaret på fråga 1 och 2 lyder: 
Det är Trafikverket som ansvarar för den statliga vägen förbi Äsköping, inte Katrineholms 
kommun. Samhällsbyggnadsförvaltningen framför behov av förbättrad trafiksäkerhet till 
Trafikverkets samhällsplanerare.   
Till 2022 års Länstransportplan lyfte kommunen in behovet av säker passage för gående och 
cyklister som passerar väg 214 vid infarten till Äsköping, samt att hastigheten behöver sänkas. 
I Länstranportplanen beslutades att Trafikverket ska utreda frågan som en prioriterad brist i 
trafiksäkerhet och tillgänglighet i tätorter. Uppdraget ska vara klart under 2024.  
I pågående framtagande av översiktsplan finns nämnd infart/trafikplats till Äsköping utpekad 
att trafiksäkras med fokus på gående- och cyklisters möjligheter att tryggt och säkert korsa 
Trafikverkets väg 214. Samråd har hållits i Äsköping och synpunkter på trafiksäkerhet 
diskuterat med boende i Äsköping. När översiktsplanen är beslutad kommer den användas 
som tyngd och argument att Trafikverket ska förbättra trafiksäkerheten över väg 214 till Öljevi 
idrottsplats.  
 
Svaret på fråga 3 lyder: 
Ja det anser jag. Kommunen har möten med Trafikverket om brister på statligt vägnät och hur 
de kan förbättras och tar fram underlag till Länstranportplanen för beslut där budget finns för 
statligt vägnät. I pågående framtagande av översiktsplan har infarten/trafikplatsen till 



 
   2 (2) 

 
  

 

Äsköping pekas ut med behov att trafiksäkras för gående- och cyklisters möjligheter att tryggt 
och säkert korsa Trafikverkets väg 214.   
 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 

 
 



            

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) om 

Trafiksäkerheten i Valla 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga cykelvägar 
finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 

För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela kommunen. 

Det finns tre infarter till Valla längs väg 55 och de är mer eller mindre olycksdrabbade. Det finns 
visserligen en tunnel under väg 55 för en säkrare passering. Dock ligger den närmare en kilometer 
bort från övriga infarter, så den blir inte något verkligt alternativ för den som exempelvis vill gå eller 
cykla till eller från Flodahållet eller som vill slippa ta bilen till motionsspåret. Särskilt Fyrö-korset är 
också ökänt för alla trafikolyckor som skett där. 

En möjlighet att öka trafiksäkerheten och komma närmare nollvisionen är att införa en 
hastighetsbegränsning. 

Enligt cykelplanen från 2015 är Storgatan genom Valla markerad som ett utvecklingsstråk. Det är en 
länk som saknas, då befintlig GC-väg har inriktning mot skola och idrottsplats. 

Mot bakgrund av detta vill vi fråga kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) följande: 

Vad görs för att förbättra trafiksäkerheten i Valla? 

Är kommunen villig att arbeta för en hastighetsbegränsning vid de aktuella korsningarna? 

Var i planeringen finns cykelväg längs Storgatan? 
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Svar på interpellation gällande trafiksäkerheten i Valla 
 
Ingela Wallace(C) och Inger Fredriksson(C) har ställt fyra liknande interpellationer till 
kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg (S) gällande trafiksäkerheten i Björkvik, 
Forssjö, Äsköping och Valla. Det som skiljer interpellationerna åt är i stort sett orterna. 
Eftersom interpellanterna valt att skriva fyra interpellationer bör jag ge fyra svar. Det kommer 
att betyda mycket upprepningar i mina svar. 
 
Interpellationerna lyder: 
Fullmäktige har debatterat bygget av en cykelbana längs väg 555, där redan flera möjliga 
cykelvägar finns. Denna sträcka saknas dessutom i kommunens cykelplan. 
För Centerpartiet är det viktigt att trafikmiljön är säker för oskyddade trafikanter i hela 
kommunen. 
Det finns tre infarter till Valla längs väg 55 och de är mer eller mindre olycksdrabbade. Det 
finns visserligen en tunnel under väg 55 för en säkrare passering. Dock ligger den närmare en 
kilometer bort från övriga infarter, så den blir inte något verkligt alternativ för den som 
exempelvis vill gå eller cykla till eller från Flodahållet eller som vill slippa ta bilen till 
motionsspåret. Särskilt Fyrö-korset är också ökänt för alla trafikolyckor som skett där. 
En möjlighet att öka trafiksäkerheten och komma närmare nollvisionen är att införa en 
hastighetsbegränsning. 
Enligt cykelplanen från 2015 är Storgatan genom Valla markerad som ett utvecklingsstråk. Det 
är en länk som saknas, då befintlig GC-väg har inriktning mot skola och idrottsplats. 
 
Frågorna lyder: 
1. Vad görs för att förbättra trafiksäkerheten i Valla? 
2. Är kommunen villig att arbeta för en hastighetsbegränsning vid de aktuella korsningarna? 
3. Var i planeringen finns cykelväg längs Storgatan? 

 
Svaret på fråga 1 lyder: 
Trafikverket ansvarar för den statliga vägen förbi och genom Valla, inte Katrineholms 
kommun. Kommunen framför behov av förbättrad trafiksäkerhet till Trafikverkets 
samhällsplanerare. Samhällsbyggnadsförvaltningen har i anslutande kommunala vägar på 
båda sidor om Valla anlagt bygdeväg för att öka trafiksäkerheten genom att skapa mer eget 
utrymme för gående och cyklister, och att motorfordons hastighet sänks av den åtgärden. 
Trafiksäkerheten har förbättrats vid busshållplats Kapellgatan och på Storgatan med 
siktförbättring och ändrad utformning på busskurer. 
 
Svaret på fråga 2 lyder: 
Ja, vilket vi också gjort men fått avslag från Trafikverket. I pågående framtagande av 
översiktsplan finns de tre nämnda infarterna /trafikplatserna till Valla utpekade att trafiksäkras 
med fokus på gående- och cyklisters möjligheter att tryggt och säkert korsa Trafikverkets väg 
55. I Valla har samråd hållits och synpunkter på trafiksäkerhet diskuterat med boende. När 
översiktsplanen är beslutad kommer den användas som tyngd och argument att Trafikverket 
ska förbättra trafiksäkerheten på väg 55. 
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Svaret på fråga 3 lyder: 
Kommunen har i möten med Trafikverket lyft behovet sen lång tid tillbaka och konstaterar att 
Trafikverkets befintlig vägbana med trottoar är smal och har intilliggande fastigheter som 
försvårar att få det utrymme som Trafikverket kräver för att bygga en gång- och cykelbana 
längs Storgatan.  Det betyder att planeringen står stilla för närvarande. 

 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 
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Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg 
om fastigheten Sothönan 16. 

 

Denna fastighet har hyrts ut/lånats ut till Van Dieren under vad som 
framkommit till undertecknad under mycket lång tid. Långtradarchaufförerna 
använder fastigheten till bla matlagning samt till att sova i. Jag åkte förbi 
Terminalgatan i julhelgen och gjorde ett besök på området då det stod fullt 
med uppställda fordon längs gatan samt upp på området vid Sothönan. Jag 
knackade på och blev insläppt, vad kan man säga hela fastigheten består av 
svartmögel långt upp på väggar/tak och mögellukten slår emot en i dörren. I 
fastigheten uppehöll sig många män (alla mycket trevliga) som bekräftade att 
de bor där under ledigheter, sover gör man på övervåningen. Att kommunen 
med sitt goda minne kan tillåta detta är för mig helt obegripligt. Uthyrningen 
ligger under samhällsbyggnadsförvaltningen/kommunledningsförvaltningen 
och med anledning av detta ställer jag följande frågor till Johan Söderberg. 

 

1. Hur kan samhällsbyggnadsförvaltningen hyra ut/låna ut denna 
fastighet till att vistas i samt övernatta i? 

2. Vet att ett nytt kontrakt är underskrivet av kommunen och utskickat till 
bolaget för deras underskrift och min undrar vad står där i? 

3. Detta är ett industriområde, hur kan då samhällsbyggnads 
förvaltningen tillåta detta? 

4. Hela fastigheten är en sanitär olägenhet och ingen borde därför få 
vistas där i, min fråga hur kan kommunen tillåta detta? 

5. Hur kommer det säg att det gamla avtalet är tomt? 

6. Vem står för kostnaden för el och vatten mm? 

 

Ewa Callhammar 

Liberalerna 
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Svar på interpellation gällande fastigheten Sothönan 16 
 
Ewa Callhammar (L) har ställt en interpellation till kommunstyrelsens ordförande Johan 
Söderberg (S) gällande fastigheten Sothönan 16. 
 
Interpellationen lyder: 
Denna fastighet har hyrts ut/lånats ut till Van Dieren under vad som framkommit till 
undertecknad under mycket lång tid. Långtradarchaufförerna använder fastigheten till bla 
matlagning samt till att sova i. Jag åkte förbi Terminalgatan i julhelgen och gjorde ett besök 
på området då det stod fullt med uppställda fordon längs gatan samt upp på området vid 
Sothönan. Jag knackade på och blev insläppt, vad kan man säga hela fastigheten består av 
svartmögel långt upp på väggar/tak och mögellukten slår emot en i dörren. I fastigheten 
uppehöll sig många män (alla mycket trevliga) som bekräftade att de bor där under 
ledigheter, sover gör man på övervåningen. Att kommunen med sitt goda minne kan tillåta 
detta är för mig helt obegripligt. Uthyrningen ligger under 
samhällsbyggnadsförvaltningen/kommunledningsförvaltningen och med anledning av detta 
ställer jag följande frågor till Johan Söderberg. 
 
Frågorna lyder: 
1. Hur kan samhällsbyggnadsförvaltningen hyra ut/låna ut denna fastighet till att vistas i samt 

övernatta i? 
2. Vet att ett nytt kontrakt är underskrivet av kommunen och utskickat till bolaget för deras 

underskrift och min undrar vad står där i? 
3. Detta är ett industriområde, hur kan då samhällsbyggnads förvaltningen tillåta detta? 
4. Hela fastigheten är en sanitär olägenhet och ingen borde därför få vistas där i, min fråga hur 

kan kommunen tillåta detta? 
5. Hur kommer det säg att det gamla avtalet är tomt? 
6. Vem står för kostnaden för el och vatten mm? 

 

Svaret på fråga 1 lyder: 
Kommunen äger fastigheten som förvaltas av Kiab. Byggnaderna hyrs inte ut för övernattning. 
Kommunen har varit tydlig med att lokalen får bara användas som personalrum, matlagning och 
tvätt vilket också framgår i avtalet från 2016. 
 
Svaret på fråga 2 lyder: 
Kommunen har 240111 undertecknat ett nytt avtal med transportföretaget och kommer inom kort 
informera om gemensamma utvecklingsplaner och föreslagen byggnation på Sothönan 16. Avtalet 
är ett anläggningsarrendeavtal som reglerar bl a ändamålet, avtalstid och avgift. Därutöver 
regleras ansvarsfördelningen mellan arrendeinnehavaren och kommunen. Avtalet har skickats till 
Katrineholms Kuriren och till Ewa Callhammar. 
 
Svaret på fråga 3 lyder: 
Samhällsbyggnadsförvaltningen tillåter verksamheter som är förenliga med ett industriområde, 
inget annat. I avtalet undertecknat 2016 framgår det att fastigheten ska användas som 
personalrum.  
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Svaret på fråga 4 lyder: 
Fastighetsavdelningen ansökte om rivningslov för de aktuella byggnaderna i december 2023. 
Det har inte funnits någon tillsynsanmälan för Sothönan 16. De uppgifter som kom 
samhällsbyggnadsförvaltningen till del 240109 har överlämnats till miljöavdelningen som 
inspekterade fastigheten dagen efter. Efter inspektionen föreslog miljöavdelningen en 
stängning vilken genomfördes omgående. Nu finns ett nytt korttidsavtal på en fastighet 
bakom Östra skolan. 
 
Svaret på fråga 5 lyder: 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har haft svårigheter att hitta avtalet då det inte finns hos 
kommunen. 240111 fick förvaltningen en kopia på ett avtal från det lettiska 
transportföretaget upprättat mellan transportföretaget och KFAB 2016. Avtalet är inte tomt. 
Fastigheten ska användas som personalutrymme enligt avtalet som undertecknades 2016. 
Under 2023 har dialog förts mellan samhällsbyggnadsförvaltningen och transportföretaget 
för att utveckla Logistikcentrum. 
 
Svaret på fråga 6 lyder: 
Kommunen betalar el och vatten, KIAB har förvaltningsuppdraget. 
 
 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande 



 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande – Baracken på 
Lövåsen 
Med anledning av rapporteringen i Katrineholms Kuriren 11/1- 2024 om byggnaden på 
Lövåsen som används som personalutrymme för lastbilschaufförer vill jag ställa följande 
frågor till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg. Arbetsgivaren har uppenbarligen 
struntat i chaufförernas arbetsmiljö då de inte verkar ha reagerat på lokalens undermåliga 
och hälsovådliga skick men även kommunen som hyresvärd har brustit i sitt ansvar. 

1. Kommunen har ett ansvar som hyresvärd att de lokaler som hyrs ut är lämpliga för 
människor att vistas i. Har hyresgästen varit i kontakt med kommunen och påtalat de 
brister som finns i lokalen?  
 

2. Om de har gjort det varför har inga åtgärder i så fall vidtagits? 
 

3. Enligt Katrineholms Kurirens rapportering verkar inte kommunen ha haft koll på eller 
undersökt lokalens skick under många år. Varför har man brustit i den tillsynen? 
 

4. Har hyresgästen brustit i sitt ansvar vad gäller att sköta om de lokaler man hyr och 
meddela eventuella brister? 
 

5. Kommunen menar att man har varit tydlig med att lokalerna inte får användas för 
övernattning men att det går bra att använda den som personalutrymme. Anser du att 
lokalen är lämplig som personalutrymme? 
 

6. Vi har en arbetsmiljölagstiftning som reglerar arbetsmiljön och personalutrymmen i 
Sverige. Vid uthyrning av lokaler för personaländamål för då kommunen en dialog 
med hyresgästen om vikten av att följa den lagstiftningen? 
 

7. När lokalen hyrdes ut, vilka åtgärder, eventuella ombyggnader med mera gjordes för 
att barackens användning skulle vara förenlig med svensk lagstiftning och regelverk 
på arbetsmiljöområdet? 
 

8. Hur kommer du att agera framöver för att se till att en likande situation inte uppstår 
igen i Katrineholms kommun där anställda tvingas bo under osanitära förhållande i 
vår kommun? 
 
 
Tony Rosendahl 
Gruppledare Vänsterpartiet Katrineholm 
 
 
Katrineholm 11/1-2024
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Svar på interpellation gällande baracken på Lövåsen 
 
Tony Rosendahl (V) har ställt en interpellation till Johan Söderberg (S), kommunstyrelsens 
ordförande gällande baracken på Lövåsen. 
 
Interpellationen lyder: 
Med anledning av rapporteringen i Katrineholms Kuriren 11/1- 2024 om byggnaden på 
Lövåsen som används som personalutrymme för lastbilschaufförer vill jag ställa följande 
frågor till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg. Arbetsgivaren har uppenbarligen 
struntat i chaufförernas arbetsmiljö då de inte verkar ha reagerat på lokalens undermåliga 
och hälsovådliga skick men även kommunen som hyresvärd har brustit i sitt ansvar. 
 
Frågorna lyder: 
1. Kommunen har ett ansvar som hyresvärd att de lokaler som hyrs ut är lämpliga för människor 

att vistas i. Har hyresgästen varit i kontakt med kommunen och påtalat de brister som finns i 
lokalen?  
 

2. Om de har gjort det varför har inga åtgärder i så fall vidtagits? 
 

3. Enligt Katrineholms Kurirens rapportering verkar inte kommunen ha haft koll på eller 
undersökt lokalens skick under många år. Varför har man brustit i den tillsynen? 
 

4. Har hyresgästen brustit i sitt ansvar vad gäller att sköta om de lokaler man hyr och meddela 
eventuella brister? 
 

5. Kommunen menar att man har varit tydlig med att lokalerna inte får användas för 
övernattning men att det går bra att använda den som personalutrymme. Anser du att lokalen 
är lämplig som personalutrymme? 
 

6. Vi har en arbetsmiljölagstiftning som reglerar arbetsmiljön och personalutrymmen i Sverige. 
Vid uthyrning av lokaler för personaländamål för då kommunen en dialog med hyresgästen 
om vikten av att följa den lagstiftningen? 
 

7. När lokalen hyrdes ut, vilka åtgärder, eventuella ombyggnader med mera gjordes för att 
barackens användning skulle vara förenlig med svensk lagstiftning och regelverk på 
arbetsmiljöområdet? 
 

8. Hur kommer du att agera framöver för att se till att en likande situation inte uppstår igen 
i Katrineholms kommun där anställda tvingas bo under osanitära förhållande i vår 
kommun? 
 

Svaret på fråga 1 lyder: 
Hyresgästen har kontaktat fastighetsavdelningen på samhällsbyggnadsförvaltningen för att 
hitta en bättre lösning då de inte är nöjda med de lokaler som används idag. Några specifika 
brister har inte tagits upp, bara att lokalen är olämplig och i dåligt skick. 
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Fastighetsavdelningen ansökte om rivningslov för de aktuella byggnaderna i december 2023. 
Det har inte funnits någon tillsynsanmälan för Sothönan 16. De uppgifter som kom 
samhällsbyggnadsförvaltningen till del 240109 har överlämnats till miljöavdelningen som 
inspekterade fastigheten dagen efter. Efter inspektionen föreslog miljöavdelningen en 
stängning vilken genomfördes omgående. Nu finns ett nytt korttidsavtal på en fastighet 
bakom Östra skolan. 
 
Svaret på fråga 2 lyder: 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har arbetat med detta under en längre tid och erbjudit 
lösningar på att arrendera mark där nya byggnader kan uppföras. Efter ca 1 års 
förhandlingar har fastighetsavdelningen och Samskip Multimodal Åkeri AB kommit överens 
om en lösning ett nytt långsiktigt avtal som undertecknades 240111. 
 
Svaret på fråga 3 lyder: 
Miljöavdelningen är beroende av att tillsynsanmälningar görs. Då ingen anmälan gjorts på 
objektet har av naturliga skäl ingen inspektion utförts. Efter att 
samhällsbyggnadsförvaltningen fick uppgifter om lokalens skick, 240109 överlämnades 
ärendet till miljöavdelningen som inspekterade fastigheten dagen efter. Efter inspektionen 
och föreslog miljöavdelningen en stängning vilket genomfördes omgående. 
 
Svaret på fråga 4 lyder: 
Hyresgästen kunde utifrån nu kända förhållanden ha skött lokalerna på ett bättre sätt. De har 
också uttryckt behovet av bättre och mer permanenta lokaler för sin verksamhet. 
 
Svaret på fråga 5 lyder: 
Nej, självklart inte. Så som lokalerna ser ut idag är de olämpliga för personalutrymme. Det är också 
anledningen till att lokalen stängdes efter den inspektion som miljöavdelningen utförde. 
 
Svaret på fråga 6 lyder: 
Varken jag eller samhällsbyggnadsförvaltningen kan svara på om någon sådan dialog förts med 
hyresgästen. Däremot är det så att arbetsgivare som bedriver verksamhet i Sverige ska känna till 
svensk lagstiftning och följa den. 
 
Svaret på fråga 7 lyder: 
Inga ombyggnationer gjordes i samband med uthyrningen. 
 
Svaret på fråga 8 lyder: 
Samhällsbyggnadsförvaltningen och fastighetsavdelningen kommer att se över sina rutiner när det 
gäller uthyrning av lokaler. Förhoppningsvis kommer något liknande inte att ske igen. 
 
 
 
 
 
Johan Söderberg (S) 
Kommunstyrelsens ordförande
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Interpellation ställd till kommunstyrelsens 1:e vice ordförande Christer Sundqvist (M) 
 

 
Säkerhetsläget i Katrineholm? 
 
 
Trygghet och säkerhet är viktigt för alla. Det är viktigt att slippa känna rädsla för att 
drabbas av brott eller andra förtretligheter och att kunna lita på att barnen har en säker 
och trygg vardag. Det ingår i den livskvalitet som kommunen har ansvar att skapa. 
 
Vid säkerhetskonferensen Folk och Försvar sade Civilförsvarsminister Carl-Oskar Bohlin 
(M) igår att det kan bli krig i Sverige och alla svenskar måste agera för att stärka landets 
motståndskraft. Överbefälhavare Micael Bydén för ett liknande resonemang då han 
talade om att svenska folket måste förstå allvaret i situationen och att man förbereder sig 
på individnivå. (SVT Publicerad 8 januari 2024) 
 
– Det förändrade säkerhetsläget påverkar alla delar och nivåer av samhället. Det är därför 
viktigt för regeringen att få en lägesbild över de åtgärder som vidtas med anledning av de 
säkerhetsrisker som nu adderats till den basberedskap som finns i kommuner och 
regioner, säger civilminister Erik Slottner. (SKR Publicerad 11 augusti 2023) 
 
Säkerhetspolisen har beslutat att höja terrorhotnivån från förhöjt hot, till högt hot, från 
tre till fyra på en femgradig skala. Med anledning av det försämrade säkerhetsläget 
arbetar regeringen intensivt och löpande för att vidta de åtgärder som behövs. 
(Regeringskansliet Publicerad 18 augusti 2023) 
 
 
Mot bakgrund av detta vill vi fråga följande: 
 
 
-Hur ser säkerhetsläget ut i Katrineholms kommun? 
 
-Det finns en del grundläggande information på kommunens hemsida avsnitt 
Trygghet&säkerhet, men hur ofta blir den informationen uppdaterad? 
 
-Vad är kommuners ansvar vid höjd beredskap? 
 
-Vad är kommunens ansvar gällande civilt försvar? 
 
 
 
Saud Porovic 
SD Katrineholm  
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Svar på interpellation gällande säkerhetsläget 
 
Saud Porovic (SD) har ställt en interpellation till Christer Sundqvist (M), kommunstyrelsens 
1:e vice ordförande gällande säkerhetsläget i Katrineholm. 
 
Interpellationen lyder: 
Trygghet och säkerhet är viktigt för alla. Det är viktigt att slippa känna rädsla för att drabbas 
av brott eller andra förtretligheter och att kunna lita på att barnen har en säker och trygg 
vardag. Det ingår i den livskvalitet som kommunen har ansvar att skapa.  
Vid säkerhetskonferensen Folk och Försvar sade Civilförsvarsminister Carl-Oskar Bohlin (M) 
igår att det kan bli krig i Sverige och alla svenskar måste agera för att stärka landets 
motståndskraft. Överbefälhavare Micael Bydén för ett liknande resonemang då han talade 
om att svenska folket måste förstå allvaret i situationen och att man förbereder sig på 
individnivå. (SVT Publicerad 8 januari 2024)  
– Det förändrade säkerhetsläget påverkar alla delar och nivåer av samhället. Det är därför 
viktigt för regeringen att få en lägesbild över de åtgärder som vidtas med anledning av de 
säkerhetsrisker som nu adderats till den basberedskap som finns i kommuner och regioner, 
säger civilminister Erik Slottner. (SKR Publicerad 11 augusti 2023)  
Säkerhetspolisen har beslutat att höja terrorhotnivån från förhöjt hot, till högt hot, från tre 
till fyra på en femgradig skala. Med anledning av det försämrade säkerhetsläget arbetar 
regeringen intensivt och löpande för att vidta de åtgärder som behövs. (Regeringskansliet 
Publicerad 18 augusti 2023) 
 
Frågorna lyder: 
 
1. Hur ser säkerhetsläget ut i Katrineholms kommun?  
2. Det finns en del grundläggande information på kommunens hemsida avsnitt 
Trygghet&säkerhet, men hur ofta blir den informationen uppdaterad?  
3. Vad är kommuners ansvar vid höjd beredskap?  
4.Vad är kommunens ansvar gällande civilt försvar? 
 
Svaret på fråga 1 lyder:  
Det finns ingen utökad hot- eller riskbild ur ett beredskapsperspektiv för Katrineholm i 
jämförelse med övriga kommuner i Sverige. Snarare tvärtom.  
Ur medborgarnas perspektiv upplevs Katrineholm som en relativt trygg och säker kommun. 
Det visar både polisen trygghetsmätning, brottsstatistik och kommunens egna genomförda 
mätningar. Polisen gör bedömningen att Katrineholms kommun inte har någon grov 
organiserad brottslighet.  
Det säkerhetspolitiska läget i värden och hoten mot Sverige påverkar ändå även oss i 
Katrineholm. Det är grunden till arbetet med att stärka kommunens förmåga, men också när 
det kommer till att stärka den enskilde kommuninvånarens hemberedskap och försvarsvilja 
för Sverige. 
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Svaret på fråga 2 lyder:  
Sidan uppdateras kontinuerligt. Just nu pågår en större omarbetning av avsnittet Trygghet 
och säkerhet. Målet med omarbetningen är att göra informationen på sidan mer lätt 
tillgänglig. 
 
Svaret på fråga 3 lyder:  
Under höjd beredskap ansvarar kommunstyrelsen för ledningen av den del av det civila 
försvaret som kommunen ska bedriva.  
Kommunens ansvar och arbete under höjd beredskap regleras i lagstiftning och förtydligas i 
diverse vägledningar och överenskommelser. Katrineholms kommun arbetar utifrån 
Myndigheten för samhällsskydd och beredskaps (MSB) vägledning. Arbetet görs med stöd av 
Länsstyrelsen Södermanland och är en del av det svenska beredskapssystemet, precis som 
landets övriga kommuner, länsstyrelser, sektorsansvariga myndigheter, med flera. Arbetet 
utgår från tre viktiga principer: 
Ansvar ; att den som har ett ansvar i normala situationer har motsvarande ansvar inför och 
under olyckor och kriser. 
Närhet; att samhällsstörningar ska hanteras där de inträffar och av de som är närmast 
berörda och ansvariga. 
Likhet; att aktörer inte ska göra större förändringar i organisationen än vad situationen 
kräver. Verksamheten under samhällsstörningar ska fungera som vid normala förhållanden, 
så långt det är möjligt. 
 
Svaret på fråga 4 lyder:  
Kommunerna ska minska sårbarheten i sin verksamhet och ha en god förmåga att hantera 
krissituationer i fredstid såväl som en grundläggande förmåga till civilt försvar. 
 
Målet för det civila försvaret är att: 
- värna civilbefolkningen 
- säkerställa de viktigaste samhällsfunktionerna 
- upprätthålla en nödvändig försörjning 
- bidra till det militära försvarets förmåga vid väpnat angrepp eller krig i vår omvärld 
- upprätthålla samhällets motståndskraft mot externa påtryckningar och bidra till att 

stärka försvarsviljan 
- bidra till att stärka samhällets förmåga att förebygga och hantera svåra påfrestningar på 

samhället i fred 
- med tillgängliga resurser bidra till förmågan att delta i internationella fredsfrämjande 

och humanitära insatser 

Kommunens arbete regleras bland annat i ”Överenskommelse om kommunernas arbete 
med krisberedskap och civilt försvar” 2024–2026. 
 
 
 
Christer Sundqvist (M) 
Kommunstyrelsens1:e vice ordförande 

 
 



 
Katrineholm 7 februari 2024 

 
 
Interpellation ställd till bildningsnämndens ordförande  
Ulrica Truedsson 

Kompensatoriska insatser! 
För några veckor sedan hade bildningsnämndens ordförande och jag ett mindre 
meningsutbyte i Katrineholmskuriren gällande detta med kompensatoriska insatser. 
Bakgrunden var att jag hade skrivit en insändare om behovet av tidiga kompensatoriska 
insatser och kanske framför allt i årskurserna F-6. Syftet med kompensatoriska insatser är att 
få fler att tidigt komma in i ämnena matematik och svenska. Detta har vi Liberaler drivit i 
många år. Som svar på min insändare fick jag då veta att bildningsförvaltningen minsann 
bedriver kompensatoriska insatser tidigare i åldrarna redan då barnen börjar i förskolan och 
att vårt förslag skulle förhindra detta.  

Ett något förvånande argument, vi Liberaler har aldrig satt någon undre åldersgräns för 
insatser. Snarare har vi här i kommunen argumenterat för och krävt mindre barngrupper och 
mer personal just för att kunna ge varje barn den tid som det behöver för att få en bra grund 
inför skolstart. 

Jag skrev då ett svar som gick ut på att det skulle vara bra om det kunde lämnas en 
redogörelse på vilket sätt som insatserna sätts in och vad de består av. Någon sådan 
redogörelse har jag inte sett så av detta börjar nu diskussionen om här och nu genom denna 
interpellation. 

Om insatser görs hur kan det då komma sig att bara cirka hälften av barnen i årskurs tre 
klarar delproven i matematik och svenska. Snittet för Sverige ligger på 68%. Det blir bara 
marginellt bättre vad gäller svenskan när eleverna slutar sjätte klass, 82,1 som kan jämföras 
med rikssnittet på 87,6. Jag har svårt att se att eleverna över tid har gjort några framsteg 
trots majoritetens kompensatoriska insatser. Detta enligt uppgifter i Kolada. 

En förutsättning för att få genomslag för arbetet med det kompensatoriska är att börja tidigt 
och brett. Färre barn per vuxen i förskolan, högre kompetens och mindre 
avdelningar/barngrupper. Men det krävs även kompetens. Indelningar i grupper behöver 
göras främst för att skapa möjligheter för det vuxeninitierade och planerade arbetet med 
läroplanens olika målområden. I det arbetet uttrycker förskollärarna att barngruppens 
sammansättning blir avgörande för att alla barn ska få utrymme och för att förskollärarna ska 
kunna möta varje barn i deras lärande. Studiens resultat visar dock att organiseringen av 
verksamheten och indelningen av barnen i mindre grupper görs på olika sätt. Därmed skapas 
olika villkor för barnen att lära och utvecklas och för arbetslaget att följa barnen i deras 
lärandeprocesser. Så att varsla personal inom förskolan är ur detta perspektiv 
kontraproduktivt. 

”Endast genom en tätare bemanning och minskade barngrupper kan vi säkerställa att varje 
barn får det stöd den behöver, inte minst i utsatta områden. Integrationen, 
brottsbekämpningen och så många av de samhällsproblem som Sverige står inför i dag börjar 



i förskolan. Om utvecklingen med växande barngrupper och personalflykt från välfärden 
tillåts fortsätta kommer det få enorma konsekvenser.” (Annika Strandhäll S på GP debatt ) 

 

  



 

 

Våra frågor till Bildningsnämndens ordförande är: 

Kan du ge exempel på kompensatoriska insatser i förskolan och i årskurserna F-6, 
Katrineholms kommun. 

Varför går det inte att i Kolada utläsa några resultatförändringar över de senaste åren vad 
gäller nationella prov i årskurs 3 och 6 i svenska och matematik. 

Kommunalarbetarförbundet, Socialdemokratiska kvinnoförbundet med flera förbund driver 
på för minskade barngrupper och färre barn per vuxen. Hur ser du på att ”rörelsen” har så 
stort gap mellan det som kommuniceras och hur kommunen agerar.  

 

För Liberalerna i Katrineholm 

Ewa Callhammar  Björn Wahlund 















 
Katrineholm 22 februari 2024 

 
 
Interpellation ställd till Service- och tekniknämndens ordförande  
Anneli Hedberg 

Ändrade P-tider Fabriksgatan! 
Läste igår (onsdag 21 feb) i tidningen att avdelningen Strategi och infrastruktur har förändrat 
parkeringsreglerna på parkeringen mellan Fabriksgatan och järnvägen. Det vill säga man har 
korta tillåten parkeringstid från 2 timmar till 30 minuter på 28 parkeringsplatser. Syftet 
uttrycks som att ”underlätta hämtning och lämning av buss och tågresenärer och för kortare 
ärenden på stan”. Utöver detta har man gjort om 3 av de tidigare 30-minutersparkeringarna 
till taxiområde. 

Jag har full förståelse för att det kan behövas platser för att kunna både lämna och hämta 
nära och kära vid stationen men ser ändå att åtgärden är väl drastisk. Kanske en skev 
jämförelse men vid Stockholms C utgången mot Vasagatan finns inga platser att stå på i 
anslutning till stationen. Du får stanna bilen för att plocka upp eller släppa av men inte stå. Vi 
utgångne mot Klarabergsviadukten finns åtta platser för mycket kort tid och intill 
Cityterminalen gäller samma regler som vid parkeringen intill Centralstationens huvudentré. 
Vi kan även jämföra med andra närliggande stationers p-platser med samma syfte. Södertälje 
syd, Norrköping och Linköping som bara har betydligt färre än vad som ska finnas i 
Katrineholm. 

Vad gäller taxiangöring verkar det enklare att ha en och samma angöring dvs fortsätta att 
utveckla den utanför stationen. 

Jag ser beslutet som tagits delvis som en konsekvens av byggnationen av ett nytt hus på 
torget. Ett antal busshållplatser försvann och ha fått trängas in på befintlig terminal. Detta 
var något som vi i oppositionen kommenterade i anslutning till detaljplanearbetet vilket nu 
ger upphov till dominoeffekter. Dominoeffekter som retar upp Katrineholmarna. 

Mina frågor till Ordföranden för Service- och tekniknämnden är följande: 

- Anser Ordföranden att det ligger inom rimlighetens gränser att ha en så stor andel 
parkeringsplatser med kort parkeringstid? 

- Finner ordföranden det rimligt att begränsa den centrumnära parkeringen med insikt 
om vad som händer med handeln i Katrineholms centrum? 

 

Björn Wahlund, Liberalerna 

Ewa Callhammar, Liberalerna 

Joha Frondelius, Kristdemokraterna 



2024-02-21 
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Fråga ställd till kommunstyrelsens ordförande Johan Söderberg 
 
 
 
Enligt offentligt publicerade uppgifter framgår att under 2023 fakturerade lokaltidningen 

kommunen 627 937 kr  

  
Vid närmare granskning av fakturor visar det sig att kommunen beställt prenumeration 
PREMIUM TOTAL till följande verksamheter: 
 
* Ungdomskulturhuset  * Skogsborgsskolan 
* Kulturskolan  * Viadidakt 
* Yngaregården  * Norrgläntan 
* Skogsbrynet  * Socialförvaltningen 
* Gröna Kullen  * Service och teknikförvaltningen 
* Resurscentrum  * Elevhälsan 
* Valla skola   * Duveholmshallen 
* Nävertorpsskolan  * Nävergården 
* Stensätterskolan  * Träffpunkten 
* Ekonomikontoret  * Igelkotten 
* Backavallen  * Socialpsykiatin 
* Tallåsskolan  * Viljan 
 
Enligt reglemente för kommunstyrelsen (KFS nr 1.02) § 13 framgår: 
 
Kommunstyrelsen ska, som ansvarig för kommunens digitalisering och  
informationsteknologi, tillhandahålla adekvat service och samordning till  
förvaltningarna. Detta genom att stötta förvaltningarna i sin  
verksamhetsutveckling och digitala transformation på ett för Katrineholms  
kommun kostnadseffektivt och hållbart sätt. 
 
Hur många papperstidningar får kommunen varje vardag? 
Räcker det inte med prenumeration BAS DIGITAL? 
Är det förenligt med reglementet att prenumerera på papperstidningar? 
 
 
Mica Vemic 
SD Katrineholm  
 



 

Motion till Katrineholms Kommunfullmäktige – arbetsmiljöarbete 
som kompetensförsörjningsstrategi. 
Katrineholms kommunfullmäktige antog i januari 2024 den nya 

kompetensförsörjningsstrategin. Den utgår från SKR.s strategier för 

kompetensförsörjning. SKR:s nio strategier för kompetensförsörjning är framtagna 

som ett stöd för arbetet i kommuner och regioner. Strategierna handlar om att vara 

en attraktiv arbetsgivare, att hitta nya lösningar och om ett hållbart arbetsliv. 

I Katrineholm beslöt man dock att endast utgå från 8 av de 9 strategierna. Den 

strategi som utelämnades var: Prioritera Arbetsmiljöarbetet. SKR skriver själva: ”Att 
prioritera arbetsmiljöarbetet gör kommuner och regioner till attraktiva 
arbetsgivare och det är en av flera strategier för att möta välfärdens 
kompetensutmaning. Med ett systematiskt arbetsmiljöarbete hanterar 
arbetsgivare de risker som finns på arbetsplatsen, motverkar skador och 
ohälsa samt underlättar återgång i arbete för sjukskrivna. Dessutom bidrar det 
till att ta vara på medarbetarnas engagemang, främja hälsa och skapa 
förutsättningar för ett hållbart arbetsliv.” 

SKR har alltså identifierat arbetsmiljöarbetet som ett nyckelområde för 

kompetensförsörjning. 

Vi yrkar att:  

Arbetsmiljöarbetet skrivs in i kommunens kompetensförsörjningsstrategi så att 
den utgår från samtliga av SKR.s identifierade strategiområden för 
kompetensförsörjning. 

 

Tony Rosendahl (V)  Anita Johansson (V) 

Thomas Selig (V) 

 

Katrineholm 19/1 - 2024



LIBERALERNA                                                                                        
Katrineholm 2024-02-19 
 

Motion om att bygga nytt särskilt boende på tomten vid Igelkotten. 

 
I Katrineholm har vi en äldre befolkning och sedan 2020 har gruppen över 80 år ökat 
med ca 100 personer per år och kommer vara så fram till 2030. 

Man räknar med att 2030 kommer det alltså vara 800 fler över 80 år och när de 
kommer upp i 90-års åldern räknar man med att ungefär hälften över 90 år är i behov 
av särskilt boende. 

Det planeras för ett trygghetsboende på tomten intill Igelkotten men vi i Liberalerna 
anser att man istället ska bygga ett särskilt boende där för att möte behovet av 
platser. Redan i dag är det stor brist på boenden och hela tiden höjer man kraven för 
att komma ifråga för en plats. Vi ser att det blir fler och fler demensboenden på våra 
nuvarande boenden pga. detta. Behovet av platser kommer vara mycket stort 
framöver och det är oerhört viktigt att man omgående börjar bygga ett nytt särskilt 
boende, det är förutom bra för våra äldre också bra i den lågkonjunktur som vi är inne 
i när det gäller byggbranchen. 

 

Yrkanden 

Att man omgående börjar planera/bygger ett särskilt boende på tomten vid 
Igelkotten.  
 
 

 

Ewa Callhammar                                         Björn Wahlund 

Liberalerna                                                      Liberalerna



 

Motion till Katrineholms Kommunfullmäktige – Etablering av fler fritidsgårdar 

En av de vanligaste önskemålen som ungdomarna i Katrineholm framförde vid valet 2022 var 
behovet av fler fritidsgårdar, både inom Katrineholms tätort och i kransorterna.  Alla har inte 
möjlighet att ta sig till Perrongen. Vi ser idag ett behov av fler fritidsgårdar centralt, i 
Nävertorp, på Norr och i våra kransorter. 

Katrineholms kommun skickade även ut en enkät i höstas till 1 200 medborgare över 18 år. 
Utifrån svaren kan vi se ett par områden för förbättringar. Medborgarna i Katrineholm är 
bland annat mindre nöjda med utbudet av fritidsgårdar i kommunen. 

Här anser vi från Vänsterpartiet att kommunen har en utvecklingspotential.  

Vi yrkar att: 

Katrineholms kommun tar fram en plan för etablering av fler fritidsgårdar i både tätorten 
och i kransorterna. 

Tony Rosendahl (V)  Anita Johansson (V) 

Thomas Selig (V) 
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Motion:  Lägg ner socialnämnden 
 
 
Kommunen måste enligt lag ha en socialtjänst men kommunen behöver inte ha en 
socialnämnd.  
 
Socialförvaltning har slagits ihop med Vård- och omsorgsförvaltningen i ett gemensamt 
förvaltningsorgan. Anställningsmyndighet för personalen är Vård- och omsorgsnämnden. 
Socialnämnden har ingen personal och med det ingen egen förvaltning.  
 
Dagen upplägg med två nämnder som beslutar över samma förvaltning är en märklig och 
komplicerad förvaltningslösning. Slås två förvaltningar ihop bör även respektive nämnder 
slås ihop. 
 
Dessa två nämnder tillsätts på årsbasis vilket möjliggör en sammanslagning vid årsslut. 
 
Alla beslut gällande sociala frågor kan tas i en gemensam nämnd (Vård- och 
omsorgsnämnden).  
 
Socialutskottet som idag ligger under Socialnämnden kan flyttas till den gemensamma 
nämnden för daglig hantering av socialärenden. Socialnämndens presidium lämnas 
oförändrat då socialutskottet förblir deras ansvar. 
 
 
 
Med det yrkar vi  
 
Att: 
Socialnämnden läggs ner och alla dess ärenden flyttas till Vård- och omsorgsnämnden för 
beslut.  
 
 
 
 
 
SD Katrineholm  
 
Mica Vemic 
 
 

 



LIBERALERNA Katrineholm 2024-02-22 
 

Motion om att inrätta en ny fritidsgård i centrala Katrineholm. 

 
I Katrineholm har vi och kommer flera år framöver ett stort antal elever i årskurserna 
från sjuan till och med sista året i gymnasiet. 

Fritidsutbudet för dessa är förutom föreningsverksamhet i olika former begränsat i de 
centrala delarna av Katrineholm. Detta märks kanske framför allt i det stora antalet 
som använder ”Donken” som fritidsgård. 

Vi tror att en centralt belägen fritidsgård med rätt inriktning kan fylla flera syften. 
Vuxenkontakt, läxhjälp, vägar in i föreningslivet med mera men framför allt en 
minskad risk för att de unga ska hamna i ett utanförskap. En fritidsgård i centrum bör 
drivas i nära samarbete med Katrineholms föreningsliv. 

 

 

Yrkanden 

Att man omgående börjar planera för en fritidsgård i centrala Katrineholm. 

Att man inleder samverkan med föreningslivet i Katrineholm för en bemanning av 
densamma.  
 
 

 

Ewa Callhammar                                         Björn Wahlund 

Liberalerna                                                      Liberalerna
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  Sida 1 (1) 

Datum 

2024-02-13 
Vår beteckning 

  -   Kommunledningsförvaltningen 

Nämndadministration 

Mottagare: 

 
Vår handläggare 

  
Handläggare telefon 

  
Handläggare e-post 

  

Meddelande 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige lägger meddelandet till handlingarna. 

Rapport av ej verkställda beslut fjärde kvartalet 2023 

Vård- och omsorgsnämnden godkänner rapporten av ej verkställda gynnande 
nämndbeslut. 

Äldreomsorg (SoL) Antal beslut 

Särskilt boende 
Upplysning: 4 personer har fått varsitt erbjudande men tackat nej 
pga. specifika önskemål. 1 beslut verkställs den 1 februari 2024. 

5 (2 kvinnor, 2 män) 

Dagverksamhet 3 (1 kvinna, 2 män) 
 

Omsorg till personer med funktionsnedsättning (LSS) Antal beslut 

Bostad för vuxna 
Upplysning: Båda besluten var verkställda vid rapporteringstill-
fället. 

2 (män) 

Biträde av kontaktperson 
Upplysning: 6 beslut avser avbrott i verkställighet. 4 (2 kvinnor, 2 
män) har fått varsitt erbjudande. 

10 (3 kvinnor, 7 män) 

 

Omsorg till personer med funktionsnedsättning (SoL), 
socialpsykiatri 

Antal beslut 

Bostad 
Upplysning: 1 beslut avser förhandsbesked, 3 beslut (1 kvinna, 2 
män) var verkställda vid rapporteringstillfället, 1 (kvinna) har 
korttidsboende i väntan på bostad med särskild service. 

5 (2 kvinnor, 3 män) 

Kontaktperson (funktionshinder samt socialpsykiatri) 
Upplysning: 2 personer (1 kvinna och 1 man) har fått varsitt 
erbjudande. 

3 (2 kvinnor, 1 man) 
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